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Skupna seja republiške konference SZDL in republiškega sveta ZSS 

Možni kandidati za nosilce 
dolegatskih in družbenih 

funkcij v Sloveniji 

Miloš Minić na'obisku v Titovem Velenju 

I Razprava o aktualnih nalogah ZK 

V petek, 15. januarja je 
bila v Ljubljani skupna seja 
republiške konference 
SZDL Slovenije in republi-
škega sveta ZS Slovenije, na 
kateri so ocenili dosedanje 
priprave na delegatske vo-
litve 1982 in obravnavali 
pregled evidentiranih mo-
žnih kandidatov za nosilce 
delegatskih in družbenih 
funkcij v republiki in fede-
raciji ter opredelili ožji izbor 
evidentiranih možnih kan-
didatov za te dolžnisti. 

Temeljne kandidacijske 
konference v vseh temeljnih 
samoupravnih organizaci-
jah in skupnosti bodo naj-
pozneje do 10. februarja 
1982 obravnavale preglede 
evidentiranih možnih kan-
didatov ter mnenja, stališča 
in pripombe posredovale 
občinskim konferencam 
SZDL. 

Pregled evidentiranih 
možnih kandiatov za nrt-
silce delegatskih in druž-
benih funkcij v republiki in 
federaciji 

Predsedstvo SR Slovenije 
Predsednik: Viktor Avbelj 

Člani: Alojz Briški, Majda 
Gaspari, Zoran Polič, Fran-
ce Popit, Franc Štiglic, Janez 
Vipotnik in po položaju 
predsednik CK ZKS in 
predsednik RK SZDL. 

Skupščina SR Slovenije 
Predsednik škupščine: 

Vinko Hafner 
Podpredsednika skupšči-

ne:Silva Jereb, Jože Šušmelj 

Predsednik zbora združe-
nega dela: Martin Mlinar 

Predsednik zbora občin: 
Mitja Horvat 

Predsednik družbenopoli-
tičnega zbora: Ciril Ribičič 

Predsednik izvršnega sve-
ta: Janez Zemljarič 

Družbenopolitični zbor 
skupščine SR Slovenije 

Med evidentiranimi mo-
žnimi kandidati za delegate 
vdružbenopolitičnem zboru 
skupščine SR Slovenije sta 
tudi Alojz Kikec iz REK 
Velenje (v delegaciji zveze 
komunistov Slovenije) in 
Ana-Marija Melanšek iz 
TGO Gorenje (v delegaciji 
zveze sindikatov Slovenije). 

Zvezni zbor skupščine SFRJ 
Med evidentiranimi mo-

žnimi kandidati za delegate 
v zveznem zboru skupščine 
SFRJ iz SR Slovenije sta tudi 
Peter Habjan iz Gorenja in 
Bojan Škarja iz REK Vele-
nje. ' 

Delegati — ljudje, ki bodo 
pripravljeni in sposobni 
tudi najtežje probleme re-
ševati na samoupraven 
način 

Sekretar republiške kon-
ference SZDL Slovenije. 
Miloš Prosenc je na skupni 
seji med drugim poudaril, da 
so priprave na volitve druž-
bena naloga in obveznost 
vseh delavcev in občanov ter 
njihovih organiziranih sa-
moupravnih in družbeno-
političnih oblik delovanja. 

Najvažnejše pa je, da se ob 
vsem tem zavedamo, kakšne 
naloge nas čakajo. »Dose-
ganje planskih ciljev, nacfa-
ljnji stabilizacijski napori 
ternadaljnji razvoj politične-
ga sistema socialističnega sa-
moupravljanja z vsemi svo-
jimi stalnicami — vse to bo 
zahtevalo brezkompromi-
sne borce, ki bodo z vso za-
vzetostjo, znanjem in odloč-
no vztrajali na Titovi in 
Kardeljevi poti. Zato mora-
mo za delegate v temeljnih 
delegacijah in za nosilce 
odgovornih delegatskih in 
družbenih dolžnosti v obči-
ni, republiki in federaciji 
evidentirati in predlagati 
ljudi, ki bodo pripravljeni in 
sposobni tudi najtežje pro-
bicme reševati na samo-
upraven način.<( 

Podpredsednik republi-
škega sveta ZSS Martin 
Mlinaf pa je v poročilu o-
vsebinskih, kadrovskih in 
organizacijskih pripravah na 
volitve med urugim pouda-
ril, d a j e delegatski sistem v 
dveh mandatnih obdobjih1 

pokazal svojo vitalnost, ni pa 
pokazal svoje prave ustva-
rjalne moči. Pa nezato, kerbi 
bilo v njem premalo sposob-
nih in samoupravljanju pre-
danih delegatov, temveč 
predvsem zaradi tega, ker se 
je pod pritiski upravljalskih 
in birokratskih monopolov 
na različnih nivojih, širilo 
skupirisko-lastninsko in dr-
žavno lastninsko razpolaga-
nje s sredstvi družbene re-
produkcije. 
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Juhej( počitnice so tu! 

S ponedeljkom prihodnji šolce. Za zdaj jim zima ni poljane in da si bodo tako 
teden, se pričnejo v občini naklonjena, saj v dolini ni učencF kot dijaki na smuČa-
Velenje zimske počitnice. Za dovolj snega za smuko. nju. sankanju ali drsanju 
osnovnošolce bodo te neko- Upajmo. da bo v prihod- nabrali novih moči za kar 
liko daljše kot za srednje- njih dneh sneg le pobelil najuspešnejše delo. 

V okviru delovnega obiska 
v Sloveniji je v petek, 15. ja-
nuarja obiskal član predsed-
stva CK ZK Jugoslavije Miloš 
Minić občinsko organizacijo 
zveze komunistov Velenje. 

Tovariš Minić se je skupaj s 
članom predsedstva CK ZK 
Slovenije, Alojzom Briškim 
udeležil tudi razširjene seje 
komiteja občinske konference 
ZKS, na kateri so ocenili ja-
vno razpravo o poročilu 
predsedstva CK ZK Slovenije 
o delu zveze komunistov Slo-
venije med 8. in 9. kongresom 
ZKS ter obravnavali izhodi-
šča za sestavo poročila o delu 
občinske organizacije zveze 
komunistov Velenje v obdo-
bju 1978—1982, ki ga bo ob-
ravnavala programsko volil-
na seja občinske konference 
ZKS Velenje v mesecu fe-
bruarju. 

Miloš Minić j e razširjeno 
sejo komiteja občinske kon-
ference ZKS Velenje ocenil 
kot vsebinsko nadvse bogato, 
poudaril pa je, da se je na njej 
kar najbolj neposredno se-
znanil z dejavnostjo velenjske 
občinske organizacije ZKS in 
s problemi, s katerimi se sre-
čuje in jih razrešuje. Ko je 
govoril o aktualnih nalogah 
zveze komunistov, je tovariš 
Minić posebej opozoril na 
nujnost okrepitve položaja 
delavcev pri razporejanju 
dohodka, ki je tudi eno od 
vprašanj, ki bo v središču po-
zornosti na 12. kongresu zveze 
komunistov Jugoslavije. 

Drugo ključno vprašanje pa je 
dosledno uresničevanje sta-
bilizacijske politike in ura-
vnoteženje zunanjetrgovin-
ske bilance. 

Sicer se je tovariš Minić, 
med drugim, zanimal za gi : 

banje osebnih dohodkov v 
Šaleški dolini, posebej še za 
nagrajevanje proizvodnega in 
neproizvodnega dela, pa za 
zagotavljanje pogojev za delo 
delegatskega sistema, posebej 
še o tem, kako delavci dejan-
sko lahko vplivajo na doho-
dek, pa za oceno dela bank, 
izvozna prizadevanja Gore-
nja in kako ta prizadevanja 
spodbuja občina, republika in 
zveza itd. Zanimalo ga je tudi, 
ali združeno delo Šaleške do-
line občuti zaprtost trgov. Ko 
je govoril o samoupravnih 
sporazumih in družbenih do-
govorih pa je podčrtal, da 
nespoštovanje le-teh pomeni, 
da ne deluje ena od sestavin 
našega političnega sistema. 
Ugodno pa je ocenil frontno 
delo SZDL. 

Miloš Minić (v sredini) je razširjeno sejo komiteja ocenil kot vsebinsko nadvse bogato 

0S ZSS Mozirje 

Ustalitev 
gospodarstva 
vospredju 

V torek so se na seji zbrali člani 
občinskega sveta zveze sindikatov 
Mozirje. Razpravljali so o vsebini sta-
liščin usmeritevza 3. konferencozveze 
sindikatov Slovenije in o spremembi 
statutarnega sklepa terse dogovorili o 
nalogah. ki jih sindikati morajo ure-
sničiti pred skupščinami občinskih 
organizacij zveze sindikatov. 

Precej časa so namenili tudi obra-
vnavi delovnega programa občinskega 
sveta za prvo letošnje polietje in pri tem 
seveda Se posebej poudarili naloge. ki 
jih terjajo trenutne družbenoeko-
nomske razmere. V ospredju je ne-
nehno spremljanje in uresničevanje 
politike ekonomske stabilizacije. Pri-
pravljajo se tudi na temeljito oceno 
nagrajevanja po delu in bodo pri tem 
še posebej poudarili razmerje med 
najvišjimi in najnižjimi osebnimi do-
hodki. 

Na seji so poudarili, da so v mozirski 
občini uspešno opravili priprave na 3. 
kongres jugoslovanskih samoupra-
vljalcev, sedaj pa je pred njimi stalna 
naloga, da uresničijo sklepe tega kon-
gresa. Predvsem se bodo potrudili, da 
bi v občini končno razrešili vse nedo-
rečenosti na področju predelave lesa in 
premostili zaprtost posameznih delo-
vnih organizacij. 

Člani občinskega sveta so med dru-
gim opredelili tudi naloge. ki jih čakajo 
pri krepitvi sindikalne organizacije v 
občini, vpripravah na letošnje volitve, 
na področju usmerjenega izobraževa-
nje in kadrovske politike ter pri sa-
moupravnem abveščanju delavcev. 
Predvsem mesec marec bo terjal velike 
napore. zlasti pri obravnavanju rezul-
tatov gospodarjenja v preteklem letu 
in pri ocenjevanju opravljenih občnih 
zborov in konferenc sindikalnih orga-
nizacij mozirske občine. 

J. P. 

Gornji grad 

Srečanje borcev za 
severno mejo 

Prejšnji teden so se v Gornjem 
gradu zbrali borci za severno 
mejo iz Gornje Savinjske in 
Zadrečke doline. Deset bojevni-
kov za slovensko Koroško v letih 
1918 in 1919 še živi, na srečanje 
jih je prišlo sedem: Ivan BASTL 
(1899) s Homca, Ivan Oežman 
(1899) iz Solčave, Ivan Kladnik 
(1898) iz Luč, Anton Lukač 
(1897) iz Spodnje Rečice, Fraac 
Pajškruh (1898) iz Gornjega gra-
da, Ignac Tiršek (1897) iz Dol 
Suhe in Jože Tratnik (1899) iz 
Gornjega grada. Poleg njih živi-
jo še Matevž Bider (1893) iz Niz-
ke, Ivan Rakun (1897) s Prihove 
in Franc Vrtačnik (1894) z 
Dobrovelj. 

Zberejo se vsaki dve leti. Tok-
rat je vse zbrane v imenu borcev 
pozdravil Jože Tratnik, ki je v 
kratkem nagovoru opisal takrat-

ne dogodke, se zahvalil družbi 
za pozornost, ki jo je namenila 
Maistrovim junakom in vsem 
zaželel veliko zdravja. Borce za 
severno mejo je pozdravil 
predsednik občinskega odbora 
ZZB NOV Jože Celinšek, poleg 
njega pa sta bila na srečanju tudi 
predsednik skupščine občine 
Mozirje Hinko Cop in sekretar 
občinskega odbora ZZB NOV 
Vlado Košir. 

Srečanje z borci je bilo 
resnično prijetno. Vsi že v deve-
tem desetletju življenja so še 
vedno kleni, polni spominov in 
domislic. Kot odmev se je sliša-
lo: ,,se spomniš, kako sva . . . " , 
in podobno. Resnično zanimivo 
in prisrčno srečanje. Zato naj ve-
Ija: veliko zdravja junaki severne 
meje. 

J. P. 



Odčetrtka do četrtka Števi/ka 3 (617) - 21. januarja 1982 

Združenje borcev NOV Šmartno 

Še prizadevneje se bodo vključili v dogajanja 

KS Konovo 

»NAŠ CAS« glasilo SZDL izdaja 
Center za informacije, propagando 
in založništvo Velenje p. o. Titovo 
Velenj^, cesta FrantiSka Foita 10. 

»NAS CAS« je bil ustanovljen 
1. maja 1965: do 1. januarja 1973 je 
izhajal kntštirinajstdnevnik »ŠALE-
ŠKI RUDAR«. kot tednik pa izhaja 
»NAŠ CAS« od 1. marca 1973 
naprej. 

UREDNIŠTVO: Marijan Lipov-
šek (direktor in glavni urednik). 
Stane Vovk (Odgovorni urednik): 
Bogdan Mugerie, Janez Plesnik, 
Tatjana Podgoršek. Boris Zakošek 
in Mira Zakošek <jiovinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Uredništvo m uprava. Titovo 

Velenje. cesta FrantiJka Foita 10. 
telefon (063) 850-087 in 850-316 m 
850-317. Brzojavni naslov: Informa-
tivni center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 7 
dinarjev. letna naročnina pa 300 
dinarjev (za tujino 600 dinaijev). 

Žiro raćun pn SDK. podružnica 
Velenje. številka 52800-603-38482. 

Grafična priprava. tisk in odpre-
ma: CGP Večer. Maribor 

Nenaročenih rokopisov in foto-
grafij ne vračamo. 

Za »NAŠ CAS« se po mnenju 
Sekretariata za informacije izvršne-
ga sveta SkupSćine SR Slovenije, 
Stevilka 421-1/72 zdne. 8. februarja 
1974 ne plačuje temeljnega davka 
od prometa proizvodov. 

DO „ E R A " T ITOVO VELENJE 
TOK KMETIJSTVO ŠOŠTANJ 
Komisija za delovna razmerja 
OBJAVLJA 
prosta opravila in delovne naloge 

1. DELA PRI Ž IV INOREJI PO TEHNOLOŠKEM PRO-
CESU (2 delavca) za nedoločen čas 

2. TRAKTORSKO-KMETIJSKA DELA (1 delavec) - za 
nedoločen čas 

3. KMETIJSKA DELA PO TEHNOLOŠKEM PRO-
CESU (več delavcev) — za nedoločen in določen čas 
(sezonska zaposlitev) 

Za opravljanje objavljenih del je po določilih pravilnika o 
delovnih razmerjih TOK Kmetijstvo Šoštanj določeno pos-
kusno delo, ki traja 45 dni. 
Kandidati morajo poleg splošnih, z zakonom določenih 
pogojev, izpolnjevati še naslednje: 
pod točko 1. — PK delavci živinorejske ali ustrezne 

stroke 
— 1 leto delovnih izkušenj 

pod točko 2. — KV traktorist 
— 1 leto delovnih izkušenj 
— vozniško dovoljenje B kategorije 

pod točko 3. — NK delavec 
— pol leta delovnih izkušenj 

Kandidati naj pošljejo pismene prijave z dokazili o izpol-
njevanju pogojev na naslov: DO , ,ERA" TITOVO VELENJE 
- KOMISIJA ZA DELOVNA RAZMERJA, TOK Kmetij-
stvo Šoštanj, Trg svobode 12. 
Kandidati bodo o izbiri pismeno obveščeni. 

Odbor za delovna razmerja delovne skupnosti 
ZAVAROVALNE SKUPNOSTI TRIGLAV 
O B M O Č N E SKUPNOSTI CELJE 

OBJAVLJA 
prosta dela in naloge 
ZAVAROVALNEGA ZASTOPNIKA za Titovo Velenje 
Poleg splošnib pogojev morajo kandidati izpolnjevati še 
naslednje: 
— da imajo srednjo strokovno izobrazbo 
— 1 leto delovnih izkušenj 
— stanovanje na področju zastopa 
Pismene prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev (doka-
zila o šolski izobrazbi in delovnih izkušnjah) naj kandidati 
pošljejo v 15 dneh od dneva objave na naslov: 
Zavarovalna skupnost Triglav, območna skupnost 
Celje, Ulica X IV . divizije 4, Celje. 
0 izbiri bodo kandidati obveščeni v 15 dneh od dneva iz-
bire. 

Komisija za delovna razmerja 
TOZD Osnovne šole bratov LETONJE 
Šmartno ob Paki 117 
OBJAVLJA 
prosta dela in naloge 
UČITELJA TELESNE VZGOJE za nedoločen čas, s pol 
nim delovnim časom 
Pogoji: P ali PU telesne vzgoje. Opravljen strokovni izpit. 
Kandidati naj prošnje z dokazili o izpolnjevanju pogojev 
pošljejo na naslov:VIZ Velenje, TOZD osnovna šola bratov 
Letonje, Šmartno ot^.Paki 117. Rok za prijavo je 15 dni od 
dneva objave, o sklepu komisije pa bodo kandidati ob-
veščeni v roku 8 dni po preteku roka za prijavo. 
Predvideni nastop dela objavljenih prostih del in nalog je 
15. februar 1982. 

Smučarski paket 
Turistična agencija TGP PAKA Titovo Velenje bo v 

času zimskih počitnic organizirala dnevne in.petdnevne 
smučarske pakete (avtobusni prevoz, smučarska karta, 
enolončnica) za RTC Golte nad Mozirjem. 

Dnevni paket: 
odrasli — 280 d inar jev 
mladina — 220 d inar jev 

Petdnevni paket: 

odrasli — 1.250 d inar jev 
mladina — 1.050 d inar jev 

Odhod avtobusa izpred Rdeče dvorane ob 8. uri vsak 
dan. od ponedeljku do petka. od 25. 1. 1982 dalje do 
preklica. Povratek izŽekovca ob 16.00. 

Informaci je: 
Turistična agencija Rdeča dvorana , telefon: 
852-518. 851-190in 850-835. 

Žalostna pripoved Olge Miklavžine 

Pred ognjenimi zublji rešila 

Olga Miklavžina z otrokoma petletno Suzano in štirime-
sečnim Damjanom Pogorelo j i je vse, kar je imela v stanovanju 

Škoda je velika. saj znaša pri-
bližno 400.000 dinarjev.« 

Olga Miklavžina je med dru-
gim še povedala. da v najtežjih 
trenutkih ni ostala sama. saj so ji 
vsestransko pomagali krajani 
Raven in Gaberk. združenje 
obrtnikov občine Velenje in so-
cialno skrbstvo. Skratka, mnogo 
je takih, ki jim je za nesebično 
pomoč nadvse hvaležna. Brez 
dvoma so se najbolj izkazali 
delavci DOM Velenje, ki so ji v 
pičlih dveh dneh dodelili eno^ 
sobno stanovanje v Šaleku. Tudi 
Elkrojeva temeljna organizacija 
Konfekcija Šoštanj. kjer je Olga 
zaposlena. ni držala križem rok. 

Kakor hitro so sodelavei zvedeli 
za-nesrečo. so zbrali denar in 
sešili nekaj hlač za otroka. Olga 
Miklavžina nas je na koncu za-
prosila. naj zapišemo. da se še 
enkrat zahvaljuje vsem. ki so ji 
kakorkoli pomagali v resnično 
težkih trenutkih. 

Bogdan Mugerle 

S programsko konferenco zdru-
ženja borcev NOV Titovo Velenje 
Smartno, ki je bila pretekli petek, 
so se pričele programske konferen-
ce krajevnih organizacij zveze bor-
cev, ki naj bi bile končane do za-
četka februarja. V prihodnjih dneh 
se bo v velenjski občini zvrstilo 23 
takšnih konferenc. 

Člani zveze borcev krajevne 
skupnosti Smartno so v petek 
pregledali svoje delo, spregovorili 
so o novih nalogah, izvohli pa so 
tudi nov odbor. 

Na programski konferenci se je 
dosedanji predsednik Leopoid 
Travner najprej ozrl na dogajanja 
v preteklem letu, opozoril pa je tu-
di na premajhno aktivnost v kra-
jevni skupnosti Šmartno. „Dokaz 
temu je sama Efenkova cesta," je 
poudaril, ,,o kateri razpravljamo 
že zelo dolgo, še vedno pa je v 
izredno slabem stanju, saj jo ob 
slabem vremenu zalije voda." 

osnovne šole Miha Pintar Toledo, 
kjer so njihovi člani pripovedovali 
učencem svoje spomine na narod-
noosvobodilno borbo. 

,,V letu 1982 nas čakajo po-
mcmbne naloge," je ob koncu de-
jal Leopold Travner," ki se jih 
moramo lotiti z vso odločnostjo in 
zaupanjem v lastne sile. Storiti 
moramo vse, da opravičimo ime 
našega mesta. Borci in delovni 
Ijudje smo prvi, ki moramo 
sprejemati in izvajati naloge, ki so 
pred nami. Se bolj moramo krepiti 
enotnost naših narodov in na-
rodnosti, hkrati pa si moramo 
prizadevati za vsestranski napre-
dek naše družbe, za boljše življenje 
naših ljudi. S tem bomo tudi nap-
rej krepili mednarodni ugled naše 
države. Neomajno bomo torej 
nadaljevali po poti, po kateri smo 
desetletja hodili s tovarišem Ti-
tom." 

M. Zakošek 

Še veliko zdravih in 
mirnih let 

dragi krajani ii 
Društvo za družbeno aktivnost 

žena. V KS Konovo je skozi vso 
lansko leto prizadevno skrbelo za 
ostarele občane, prirejaloj:animiva 
predavanja iz različnih področij 
družbenega življenja, organiziralo 
enodnevrie izlete, svečanosti inakti-
vno sodelovalo pri vseh akcijah v 
okviru KS. Ob koncu leta je pripra-
vilo tudi prireditev za občane starej-
ši od 60 let. Mlajše krajanke so jim 
ob dobri kapljici pripravile dobro 
večerjo, za boljše razpoloženje pa 
so poskrbeli mešani pevski zbor 
Konovo, vokalnoinstrumentalna 
skupina in domači humorist Zerdo-
ner. Oglasil se je tudi dedek Mraz, ki 
jih je prisrčno pozdravil in jim zaže-
lel veliko zdravja, v prihodnjem le-

tu, kajti tudi tega najbolj potrebu-
jejo. V očeh, ki so videle že veliko 
trpljenja in grozot, so se za trenutek 
zasvetile solze. Lica so zardela in 
nenadoma je teža let padla z ramen. 
Ob poskočnih zvokih so zaplesali in 
se veselili življenja, ki je še pred nji-
mi. Iz njihovih grl se je oglasila pe-
sem, kij ihjespominjalanatrenutke 
sreče in zadovoljstva. Bili so kot 
velikadružina, polnamočiinelana. 

Še so potrebni naši skupnosti! 
Zavedajo se tega in nikoli ne bodo 
priznali, da že krepko korakajo 
proti sedemdesetim aliosemdesetim 
letom. In, prav je tako, zato pa še 
enkrat SRECNO ob novem letu! 

Z.S. 

Leopold Travner 

In kakšno je bilo v zadnjem času 
delo združenja borcev v tej krajev-
ni skupnosti? 

Z zadovol js tvom so na 
programski konferenci ugotavljali, 

da so začrtane naloge uresničili. 
Vključevali so se v stabilizacijska 
prizadevanja, utrjevali so sodelo-
vanje z mladino pri obujanju tra-
dicij narodnoosvobodilne borbe, 
skrbeli za socialno šibke in obolele 
člane organizacije. Sodelovali so 
pri proslavi ob 40. letnici vstaje. 

Za odlikovanja so predlagali tiste 
člane, ki so si s svojim delom to 
zaslužili, organizirali so obiske 
krajev znanih iz narodnoosvo-
bodilne borbe, - uspešno so 
sodelovali v akciji NNNP. Aktivno 
pa so se vključevali tudi v priprave 
na gradnjo doma borcev in mladi-
ne v Titovem Velenju. Sodelovali 
so tudi na vseh prireditvah, ki jih 
je or^anizirala zveza druženj bor-
cev NOV Titovo Velenje ter kra-

• jevne organizacije zveze borcev. 

SE AKTIVNEJSE SE MO 
Njihovi člani so aktivno sodelo-

vali tudi pri sprejemu kurirčkove 
pošte in na obrambnem dnevu 

So dela, ki jih moramo opraviti kljub zimi in mrazu, so nam povedali delavci tozda 
Toplotna oskrba — enota vzdrževanjc, ko so opravljali dela pri zamenjavi poško-
dovanih cevi toplovoda ob Prešernovi cesti. Za popravila bodo potrebovali približno 
tri dni, saj bodo morali najprej odkopati debelo plast zemlje, potem pa bodo 
zamenjali poškodovane cevi. Te bodo obložili s cementnimi cevmi za zaščito, saj je 
prav na tem delu speljana cesta do bližnjih stanovanjskih hiš. Takih in podobnih del 
je sedaj v zimskem času, ko pride pri toplovodu do češčih okvar, kar precej. 

B.M. 

Vstopila sem v sobo. ki pa je bila 
že vsa v dimu. Z otrokom v na-
ročju sem stekla iz hiše in pričela 
klicati na pomoč. Na klice je 
pritekel najprej tast. takoj zatem 
pa še ostali sosedi. ki so tudi 
poklicali gasilce. Vsi skupaj so se 
na vso moč trudili, da bi ogenj 
omejili. toda ta se je kljub temu 
močno razširil in opravil svoje. 

Usoda se včasih poigra s člo-
vekom tako kruto, da skoraj ni 
moč verjeti. Nekaj takega bi 
lahko rekli za O L G O Mikla-
vžino iz Raven pri Šoštanju. 
Olga je skromna, bila p a j e tudi 
srečno poročena. V želji, d a b i se 
čimprej osamosvojila, sta se z 
možem odločila za gradnjo las-
tnega doma. To j ima je tudi 
uspelo. Vendar pa skupaj s pe-
tletno hčerko Suzano nista dolgo 
uživala sadov skupnih prizade-
vanj, kajti sreča se je kaj kmalu 
spremenila v neizprosno žalost. 
Ko je OlgaTodila drugega otro-
ka. sina Damjana, se je zgodilo 

otroka in sebe 
rešiti le otroka in sebe. O vzroku 
požara je težko govoriti, po vsej 
verjetnosti pa je zagorelo zaradi 
slabo narejenega dimnika. 

Ko smo jo pred dnevi obiskali 
pri moževi sestri v Titovem Ve-
leniu, kjer začasno živi z otro-
koma, nam je še vsa pod vtisom 
nesrečnih dogodkov pripove-
dovala. »Bilo je okrog pete ure 
popoldne. Hranila sem štirime-
sečnega Damjana, ko sem za-
čutila vonj po dimu. Najprej sem 
pogledala po kuhinji, vendar 
nisem opazila nič nenavadnega. 

najhujše. V prometni nesreči je 
izgubil istega dne življenje njen 
mož Franc. Obupana in nesreč-
na je Olga ostala sama z otro-
koma. 

Da bi bila mera nesreče po-
polna. je dvajsetega decembra 
lani na njenem domu izbruhnil 
še požar in ognjeni zublji so po-
vsem uničili hišo s celotnim 
premoženjem. Ogenj se je raz-
širil s tako naglico, da j i je uspelo 
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delegatskega dela 
V pripravah na programsko 

volilno sejo občinske konferen-
ce Z K S Velenje in 9. kongres 
zveze komunistov Slovenije so 
v občini Velenje neposredno 
povezali obravnavo vseh vpra-
šanj in problemov, ki se poja-
vljajo v delu zveze komunistov. 
To so. med drugim. ugotovili 
na razširjeni seji komiteja ob-
činske konference ZKS Velenje 
15. januarja . Ocenjevali so 
dosedanji potek javne razprave 
o poročilu predsedstva CK ZK 
Slovenije o delu zveze komuni-
stov Slovenije med 8. in 9. 
kongresom zveze komunistov 
Slovenije ter obravnavali pri-
prave na programsko volilno 
sejo občinske organizacije Z K S 
Velenje. Na petkovi seji so 
ugotovili, da so o poročilu o 
delu zveze komunistov Sloveni-
je med dvema kongresoma 
razpravljali v vseh osnovnih 
organizacijah zveze komuni-
stov v Šaleški dolini. Razprave 
so bile plodne, obravnavo poro-
čila pa so povezali z razpravo o 
položaju, mestu in vlogi osnov-
ne organizacije zveze komuni-
stov v okolju, v katerem deluje. 

Po volilnih konferencah os-
novnih organizacij zveze komu-
nistov v Saleški dolini so v 
polnem teku priprave na pro-
gramsko volilno sejo občinske 
konference ZK Velenje. Na 
zadnji razširjeni seji, ki sta se jo 
udeležila tudi član predsedstva 
CK ZKJ Miloš Minić in član 
predsedstva CK Z K S Lojze 
Briški, je komite občinske kon-
ference ZKS Velenje obravna-
val izhodišča za sestavo poroči-
la o delu občinske organizacije 
ZKS Velenje v obdobju 1978 — 
1982. Na osnovi pr ipomb iz 
razprave bodo te dni dokončno 
oblikovali osnutek poročila in 
ga dali v razpravo v vse osnov-
ne organizacije ZK. Zelijo na-
mreč, da bi poročilo, kolikor je. 
seveda mogoče, kar najbolj 
'celovito in podrobno predstavi-
lo prizadevanja in de lave len j -
ske občinske organizacije zveze 
komunistov v zadnjem štirilet-
nem obdobju. 

Pomembna pripravljenost delo-
vnih I judi, da premagamo težave 

Podobno kot zveza komuni-
stov Slovenije je tudi občinska 
organizacija ZKS Velenje na-
menila v zadnjem času pri 
svojem delu posebno pozornost 
nadaljnjemu uveljavljanju in 
utrjevanju samoupravnih druž-
benoekonomskih odnosov. Po-
membno v tej zvezi je spozna-
nje. da so delovni ljudje pripra-
vljeni storiti vse. da premagamo 
težave. s katerimi se soočamo in 
da so temeljne in druge organi-
zacije združenega dela iz Sale-
ške doline sposobne. da tudi v 
zaostrenih pogojih gospodarje-
nja zagotovijo nadaljnjo rast 
družbenega proizvoda. 

Uspehe. ki so že bili doslej 
doseženi v prizadevanjih za vse 
večje vključevanje gospodar-
stva Šaleške doline v medna-
rodno delitev dela in umiritev 
stopnje zaposlenosti, pa bo 
treba čimprej obogatiti tudi z 
aktivnostmi za hitrejše spremi-
njanje strukture gospodarstva. 
Res pa je, da načrtujejo temelj-
ne in druge organizacije zdru-
ženega dela za letošnje leto 
začetek proizvodnje več novih 
izdelkov, ki jih doslej še niso 
proizvajale. To je gotovo po-
memben dosežek, zlasti še ob 
upoštevanju dejstva, da gre za 
nove, tehnološko zahtevnejše 
programe in proizvode, za uve-
ljavitev katerih pa je razumljivo 
potreben določen čas. 
Pospešiti povezovanje sorodnih 
tozdov oziroma programov v 
občini 

Medtem. ko se je združeva-
nje dela in sredstev v zadnjem 
obdobju občutno razmahnilo. 
posebej še z organizacijami 
združenega dela iz drugih ob-
čin, republik in pokrajin, pa s 
prizadevanji za povezovanje 
sorodnih temeljnih in drugih 
organizacij združenega dela 
oziroma programov v Šaleški 
dolini ne morejo biti zadovolj-
ni. 

Ta počasnost je tudi eden od 
vzrokov. da ostaja v glavnem 
nespremenjena struktura gos-
podarstva velenjske občine z že 
dalj časa prevladujočim dele-
žem energetike in predelovalne 
industrije. 

Utrjevati ustavno vlogo delavca 
v združenem delu 

Seveda pa bo potrebno z 
nadaljnjim izgrajevanjem sa-
moupravnih družbenoekonom-
skih odnosov utrjevati ustavno 
vlogo delavca v združenem 
delu. posebej še kar zadeva 
delavčevo obvladovanje do-
hodka in dohodkovnih odno-
so.v. 

Na to so še posebej opozorili 
razpravljalci na zadnji seji ko-
miteja občinske konference 
ZKS. Menili so še. da je treba 
nekatera vprašanja in ugotovi-
tve, tako v poročilu predsedstva 
CK ZKS o delu zveze komuni-
stov Slovenije med dvema kon-
gresoma kot v poročilu o delu 
občinske organizacije zveze ko-
munistov Velenje v obdobju 
1978-1982. obravnavati kritič-
neje. kot so doslej. Hkrati pa je 
potrebno ob slabostih nakazati 
tudi pota za njihovo razrešitev. 

Vso pozornost aktualnim idej-
nopoiitičnim vprašanjem 

Bližnja programsko volilna 
seja občinske organizacije Z K S 
Velenje bo, med drugim, oceni-
la tudi vpliv zveze komunistov 
na politični sistem in delovanje 
institucij političnega sistema v 
Šaleški dolini ter seveda pregle-
dala napredek, ki je bil dosežen 
pri organizacijski in kadrovski 
krepitvi velenjske občinske or-
ganizacije ZK v zadnjem štiri-
letnem obdobju. V tem času se 
je število članov ZK povečalo 
od 3.148 na 3.800, število os-
novnih organizacij pa od 107 na 
160. 

Bližnja programsko volilna 
seja občinske konference ZKS 
Velenje bo. kot je bilo dogovor-
jeno na zadnji seji komiteja OK 
ZKS Velenje, izpostavila najpo-
membnejša aktualna idejno 
politična vprašanja sedanjega 
trenutka v Saleški dolini. Pogla-
vitna naloga bližnjega delovne-
ga dogovora delegatov 3.800 
komunistov občine Velenje pa 
bo. da izoblikujejo in sprejmejo 
enotna stališča do posameznih 
vprašanj oziroma za razrešitev 
še nerešenih problemov. 

M. 

I 
I Uresničiti zastavljene cilje 
I 

V sredo popoldne so se na 
skupni seji zbrali člani občin-
ske konference SZDL in 
občinskega sveta zveze sindi-
katov Mozirje. Seja je bila 
seveda v celoti namenjena 
pripravam na volitve. Med 
drugim so obravnavali evi-
dentirane kandidate za druž-
benopolitični zbor občinske 
skupščine ter za nosilce vodil-
nih funkcij v občinski skup-
ščini in v skupščinah samou-
pravnih interesnih skupnosti. 
Za predsednika občinske 
skupščine je evidentiran Loj-
ze Plaznik, za podpredsedni-
ka Jože Rakun, za predsedni-
ka izvršnega sveta Franc 
Miklavc in za predsednika 
zborov občinske skupščine 
Matevž Požarnik, Franc Šti-
glic in Marija Tepič. 

N'ajveč časa so na seji 
vsekakor namenili oceni de-
lovanja delegatskega sistema 
v preteklem obdobju. Izdela-
va poglobljene ocene in obli-
kovanje nalog na njeni osno-
vi je vsekakor naloga. ki je v 
času zaostrenih razmer doma 
in na tujem, še kako po-
membna. Podlaga za celovito 
oceno so bile posamezne 
ocene. ki so jih pred tem 
pripravili v združenem delu 
in v krajevnih skupnostih in 
prav njim je namenjen prvi 
del. 

Ob nekaj dobrih ocenah je 
namreč tudi vrsta slabih, 
površnih in brez prave vsebi-
ne. ki so seveda že same po 
sebi dokaz slabega delovanja 
delegatskega sistema. Na seji 
so tudi poudarili, da so pone-

naprej 
kod izdelavo celovitih in 
kritičnih analiz celo odkla-
njali. Vrsta slabosti v delova-
nju delegatskega sistema je 
znanih že dalj časa. vendar so 
jih tokrat znova obravnavali, 
ker je resnično že skrajni čas, 
da jih odpravijo. Nekatere so 
namreč še prav začetniške. 
druge pa so predvsem'posle-
dica malomarnega in neod-
govornega vedenja posamez-
nikov in organizacij. 

Še vedno so problem gradi-
va za seje. Prvi primer so 
preveč zahtevna in preobšir-
na gradiva. druga skrajnost 
pa je razdeljevanje gradiva 
na seji sami in določanje po 
lastni presoji na podlagi tega. 
Obvezujoča naloga vseh stro-
kovnih služb in ostalih pred-
lagateljev je torej priprava 
kratkih. jedrnatih in celovitih 
gradiv. Velik problem je 
tehnokratski odnos strokov-
nih služb do pripomb in 
predlogov delegatov. Odgo-
vorov na vprašanja delegati 
pogosto ne dobijo, njihovi 
predlogi in dopolnitve pa 
največkrat niso upoštevani. 
Največkrat jih predstavniki 
predlagateljev »poučijo« o 
neispodbitni pravilnosti 
predlaganih ukrepov. Takšno 
obnašanje nedvomno slabo 
vpliva na aktivnost delegatov 
in delegacij. To bi lahko trdili 
tudi za neusklajeno skliceva-
nje sej, ki terja prepogosto 
sestajanje delegacij. Strokov-

ne službe se bodo pač morale 
potruditi in delo uskladiti. 
zaradi takšnih in podobnih 
slabosti je precej delegatov, 
ki so v začetku pridno delali, 
postalo nezainteresiranih in 
so delo opustili. Seveda pa so 
bili izvoljeni tudi takšni dele-
gati. ki ves čas trajanja man-
data niso pokazali nikakršne 
aktivnosti. Strogo vztrajanje 
na potrebni sestavi delegacij 
torej vendarle ni vselej 
umestno. 

V večini krajevnih skupno-
sti je slaba povezava med 
delegacijami, organi krajevne 
skupnosti in družbenopolitič-
nimi organizacijami. Zato se 
večkrat sprejemajo le navidez 
samoupravne odločitve zara-
di katerih občani negodujejo, 
obenem pa so to plodna tla za 
kritizerje. Ti spretno izkori-
ščajo vse pomanjkljivosti v 
delegatskem sistemu, čeprav 
sami niso pripravljeni prevze-
ti nobene naloge in funkcije. 

V mozirski občini so v prete-
klem obdobju premalo storili 
za izobraževanje delegatov. 
Po nekaj manj uspešnih izo-
braževalnih oblikah so na-
mreč prehitro vrgli puško v 
koruzo. Napako bodo sedaj 
morali popraviti. 

To so seveda nekatere 
slabosti, ki so jih kritično 
ovrednotili z namenom, da 
jih bodo lažje odpravili. Dej-
stvo seveda je, da so dosegli 
tudi vrsto uspehov pri krepi-
tvi delegatskega sistema in v 
razvoju občine v celoti. 

AMDŠaleškadolina 

j 
V domu družbenopolitičnih 

organizacij na Konovem je bila v 
soboto redna letna skupščina 
AMD Šaleška dolina. Skupščine 
so se udeležili številni člani dru-
štva in drugi gostje. Na skupščini 
so spregovorili o delu v preteklem 

Predsedstvo 0S ZSS Velenje 

Odgovorno obravnavati zaključne račune 
Člani predsedstva občinskega 

sveta zveze sindikatov Velenje so 
na zadnji seji namenili glavno 
pozornost pripravam na tretjo 
konferenco Zveze sindikatov Slo-
venije. obravnavali so tudi delo-
vni program občinskcga sveta za 
prve štiri mesece letos. pomemb-
no pozornost pa so namenili tudi 
pripravam na obravnavo zaključ-
nih računov 81. 

Ugotovili so, da se je v občini v 
priprave na 3. konference ZSS, ki 
bo govorila o socialni politiki, 
vključila absolutna večina delav-
cev in občanov in da so med temi 
razpravami glavni poudarek na-
menjali' oceni lastnih razmer in 
sprejemanju konkretnih sklepov 
in nalog, prednostnemu reševa-

nju ugotovljenih pomankljivosti 
in zboljševanju stanja na področ-
ju socialne varnosti. Skratka. 
aktivnost v pripravah na 3. 
konferenco je bila v Šaleški 
dolini všestranska in zadovoljiva. 
V priprave je bil zajet širok krog 
najodgovornejših za nadaljnje 
izboljšanje razmer na področju 
socialne varnosti in uveljavljanja 
delavcev kot nosilcev socialne 
politike in zagotavljanja socialne 
varnosti. Vsepovsod so podprli 
gradivo za tretjo konferenco. s 
tem. da so izrazili zahtevo. da je 
treba posplošena poglavja v 
usmeritvah konkretizirati v raz-
pravi na konferenci. V razpravah 
so znova potrdili tudi temeljno 
načelo socialrre politike. da je 

Z D R A V S T V E N I C E N T E R V E L E N J E 
0. sub. o. Titovo Velenje 
DELOVNA SKUPNOST SKUPNIH SLUŽB 

RAZPISUJE 
zaradi nadomestitve delavcev, prosta dela in naloge 

1. V O D J A G O S P O D A R S K E G A S E K T O R J A 
2. K O O R D I N A T O R J A P L A N S K O - A N A L I T S K E 

S L U Ž B E 
Kandidati morajo poleg splošnih pogojev, izpolnjevati še na-
slednje: 
— pod 1. diplomirani ekonomist in 3 leta delovnih izkušenj 
— pod 2. višja šola ekonomske smeri in 3 leta delovnih 

izkušenj 
Sklenitev delovnega razmerja je za nedoločen čas, poskusna 
doba traja 90 dni. 
Prijave z dokazili o izpolnjevanju razpisnih pogojev pošljite v 
15 dneh po objavi na naslov: ZDRAVSTVENI CENTER 
VELENJE, kadrovska služba, Vodnikova 1, Titovo Velenje. 
Stanovanj ni na razpolago. Kandidati bodo o izbiri obveščeni 
v 30 dneh po poteku razpisnega roka. 

zagotovilo za socialno varnost 
občanov in delavcev le lastno 
delo in uveljavljen sistem nagra-
jevanja po rezultatih dela. Po-
udarili so. da moramo prenehati 
s prakso kurativnega reševanja 
socialnih problemov in s tem tudi 
tolmačenja, da je socialna politi-
ka zgolj reševanje problemov 
družin in posameznikov z nizki-
mi osebnimi dohodki v obliki 
enkratnih solidarnostnih pomoči 
ali družbeno uveljavljenih sub-
vencij. Zato moramo v vseh 
okoljih uveljaviti načelo, da bo-
mo morali z ustreznim gospodar-
jenjem ustvariti dovolj dohodka 
za dosego vnaprej načrtovanega 
družbenega in osebnega standar-
da. Prav tako je treba razne 
družbene pomoči v obliki denar-
nih prejemkov spremeniti v bolj 
funkcionalne oblike pomoči, kot 
na primer plačilo stroškov biva-
nja v počitniških domovih, plači-
lo ozimnice, kurjave. oprostitev 

prispevka za prehrano v šoli ali 
učbenikov, subvencioniranje var-
stva otrok itd. Seveda pa morajo 
v osnovnih organizacijah zveze 
sindikatov nadaljevati aktivnosti 
pri odpravi pomanjkljivosti. zla-
sti pa pri usposabljanju delavcev. 
da postanejo dejanski nosilci 
socialne politike in zagotavljanja 
socialne varnosti tako v ozd kot 
tudi s krepitvijo delegatskega 
sistema v sis in družbenopolitič-
nih skupnostih na vseh ravneh in 
v skladu s stališči in usmeritvami. 
sprejetimi na tretji konferenci. 

Na zadnji seji so člani predsedstva 
spregovorili tudi- o pripravah na 
akcijo zaključni računi 81. in določili 
rokovnik za obravnavo. K tej akciji. ki 
poteka hkrati z izvedbo občnih zborov 
v osnovnih organizacijah zveze sindi-
katov. morajo osnovne organizacije 
zveze sindikatov v ozd pristopiti 
nadvse odgovorno in spodbuditi de-
lavce. da bodo ob odločanju in 
razpolaganju z ustvaijenim dohod-
kom uresničevali dogovorjene usmeri-
tve. 

mandatnem obdobju. razrešili so 
člane organov društva, izvolili 
nove in sprejeli program dela za 
letošnje. 

Ko so ocenjevali delo v prete-
klem obdobju. so menili, da je bilo 
to v zadnjih letih dokaj uspešno, 
da pa so se v letu 1980 pojavile 
težave. ki so močno omajale do-
sežene rezultate in trdnost dru-
štva. Po problemski konferenci v 
preteklem letu in s sprejetjem 
nekaterih ukrepov in novih 
usmeritev se je delo spet norma-
liziralo. Težave v društvu pa so 
vplivale tudi na zmanjšanje šte-
vila članov in na zmanjšanje šol-
ske dejavnosti. Zelo uspešno pa je 
bilo društvo v preteklem letu na 
področju športne dejavnosti. saj je 
organiziralo dve veliki motokros 
prireditvi. Prva je bila juni ja za 
državno prvenstvo in druga ob 
poimenovanju Velenja v Titovo 
Velenje. Poleg tekem so na Tre-
beliškem pripravili tudi večjo tu-
ristično prireditev, ki je bila na-
menjena predvsem članom avto-
moto društva ter drugim obča-
nom. 

V razpravi so prisotni opozorili 
na nekatere pomanjkljivosti, ki jih 
je v prihodnje potrebno odpraviti 
ter se zavzeli za oblikovanje eno-
tne avto šole v naši občini. 

Spregovorili so tudi o nalogah, 
ki jih bodo uresničili v tem letu. 
Med drugim nameravajo na Tre-
beliškem urediti objekt. ki bi bil 
namenjen za stanovanje hišniku, 
saj potrebe kažejo. da morajo na 
Trebeliškem zaposliti oskrbnika. 

ki bo skrbel za ta rekreacijski 
center. Na športnem področju 
načrtujejo, dve veliki motokros 
prireditvi. Prva naj bi bila 20. 
junija tekma za državno prven-
s tvovmotokrosuvraz redudo 125 
ccm.) druga pa bo ob občinskem 
prazniku. Takrat bo A M D Šale-
ška dolina pripravilo tekmovanje 
v motokrosu za nagrado Titovega 
Velenja. 

Seveda bodo v letošnjem letu 
namenili vso skrb povečanju šte-
vila članov društva in nadaljnji 
bogatitvi šolske dejavnosti. Po-
trudili se bodo tudi. da povečajo 
šlevilo ugodnosti za svoje člane. 

Na skupščini so podelili vrsto 
priznanj zaslužnim članom dru-
štva, športnim funkcionarjem, 
tekmovalcem in zunanjim sode-
lavcem. Že lani septembra je 
dodelil izvršni svet priznanja 
skupščine občine Velenje Antonu 
Pirmanšku, Ivanu Grajžlu in 
Ivanu Fecetu. Tudi ta pr iznanjaso 
podelili ob tej priložnosti, v imenu 
preminulega Ivana Grajžla, ki se 
je smrtno ponesrečil v letalski 
nesreči na Korziki, pa ga je pre-
vzel njegov sin Ivan. Podeljena so 
bila tudi visoka republiška pri-
znanja A M Z Slovenije. Bronasto 
medaljo je dobil Franjo Skorni-
šek, srebrno Franc Levar in zlato 
Peter Kavšek. 

Na škupščini so z enominu tnim 
molkom počastili spomin na pre-
minula dolgoletna člana društva 
Ivana Grajžla in Ivana Kneza. 

Zakošek 

Čeprav se je temperatura v preteklih dneh spustila precej pod 
ničlo, delavci Gradbeno industrijskega podjetja Vegrad Titovo 
Velenje niso prekinili dela. Objekt D 2 v soseski Šalek II, 
katerega gradijo za REK, bi radi postavili do pomladi. Če mraz 
le ne bo prehud, pravijo, jim bo to tudi uspelo. Podelili so tudi visoke priznanja Avto-moto zveze aio*enije 
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Gradivo za javno razpravo o problematiki kmetijstva v občini Velenje 

Izvajanje zakonov s področja kmetijstva, 
nov način obdavčenja v kmetijstvu 

Vprašanje prehrane in hitrejšega razvoja kmetijstva s ciljem, da 
pridelamo čimveč tržnih viškov in dosežemo čim višji odstotek samoos-
krbe, je eno od strateških vprašanj nadaljnjega razvoja Slovenije in 
Ju^ -slavije kot celote. 

Prav iz tega spoznanja smo se v Sloveniji dogovorili za široko akcijo 
obravnave kmetijske problematike. Skupščina občine Velenje bo spre-
govorila o o te j problematiki februarja . Do takra t pa moramo skozi široko 
razpravo v krajevnih skupnostih in posameznih ozdih ter organih druž-
benopolitičnih organizacij na ravni občine oceniti , kako v občini Velenje 
uresničujemo zakonske predpise s področja kmetijstva, zlasti pa, kako se 
izvaja družbeni plan S R S in občine za obdobje 1981—85 s področja 
kmetijstva. 

Z namenom, da se zagotovi osnovno gradivo za razpravo, bomo v 
tedniku Naš čas v nadaljevanjih objavili del gradiva, ki ga je pripravila 
Kmetijska zemljiška skupnost občine Velenje. 

V prvem nadaljevanju objavljamo: 
Predlog ukrepov za izvajanje planskih nalog na področju kmetijstva 

v letu 1982 in 
Neposredne naloge občine kot družbenopolitične skupnosti pri 

nadaljnjem razvoju kmetijstva. 

POROČILO O URESNIČE-
VANJU PLANIRANIH NA-
LOG NA PODROČJU 
KMETIJSTVA IN GO-
ZDARSTVA 

V dogovoru o temeljih družbenega 
plana in družbenem planu SRS za 
obdobje 1981—85 je dano pomembno 
mesto razvoju kmetijstva z namenom. 
da bi zagotovili večjo kmetijsko pro-
izvodnjo.oziroma proizvodnjo surovin 
za živilsko industrijo in s tem boljšo 
preskrbo, večji dohodek vseh delovnih 
fjudi v družbenooorganizirani kmetij-
ski proizvodnji ter smotrnejšo rabo 
kmetijskega prostora in ria tak način 
dosegli v letu 1985 85 % pokrivanje 
prehrambenih potreb. SR Slovenije. Iz 
takšne usmeritve izhajajo tudi naloge 
za nadajnjo intenzifikacijo proizvod-
nje hrane ter hitrejši razvoj družbe-
noekonoekonomskih odnosov v kme-
tijstvu in na vasi tudi v občini Velenje. 

Da bi te naloge čimbolj dosledno in 
čim hitreje uresničili, moramo na vseh 
ravneh mnogo bolj dosledno in odgo-
vomo uresmčevau naloge iz vseh do 
sedaj sprejetih dokumentov, kajti z 
dosedanjim uresničevanjem kmetijske 
politike ne moremo biti v celoti zado-
voljni, ker smo bili kljub določenim 
uspehom premalo učinkoviti, zato je 
potrebna široka d ružbena akcija, kot je 
bilo v novembru ugotovljeno na 11. 
seji CK ZKS. Posebno pomembna je 
tudi ugotovitev, da so za uresničevanje 
kmetijske politike, zlasti Se v sedanjem 
obdobju zaostrenih pogojev gospoda-
ijenja in stabilizacije, odgovomi vsi 
samoupravni in družbenopolitični 
subjekti, ne pa samo delavci v kmetij-
stvu in kmetje. 

Poleg ukrepov, ki so zapisani v 
raznih dokumentih SZDL in ZKS, 
predstavljajo temelj celovitega razvoja 
kmetijstva in uveljavljanja samoupra-
vnega družbenoekonomskega polo-
žaja kmetov in delavcev v kmetijstvu 
tudi pomembni zakoni s področja 
kmetijstva, ki urejajo predvsem tri 
ključna področja razvoja: kmetijsko 
zemljiško politiko. združevanje kme-
tov in socialno varnost kmetov. 

Prav je, da se ozremo in analizi/amo 
razmere v naši občini, da ocenimo 
kako izvajamo naš družbeni plan in 
vsako leto zastavljene naloge. pred-
vsem pa, da ocenimo ali smo dovolj 
akcijsko naravnani in dosledni pri 
uresničevanju kmetijske politike. Ob* 
čina Veleneje je sicer izrazito iindu-
strijsko usmeijena, kar ima za posle-
dico, da je delež kmetijstva v družbe-
nem proizvodu sorazmerno majhen 
(manj kot 1 %), vendar to ne more biti 
razlog, da kmetijstva, kolikor ga pač 
imamo, ne bi razvijali z namenom, da 
proizvedemo čimveč in tako zagoto-
vimo čimvečji delež samooskrbe s 
kmetijskimi proizvodi, za katere ima-
mo tudi naravne pogoje pridelovanja. 

NEPOSREDNE NALOGE 
OBČINE KOT DRUŽBE-
NOPOLITIČNE SKUPNO-
STI PRI NADALJNJEM 
RAZVOJU KMETIJSTVA 

1. Skupščina občine, lzvrSni svet rn 
'vsi ostali družbenopolitični dejavniki 
v občini morajo tekoče spremljati 
problematiko kmetijstva. ki mora na 
tak način najti svoje mesto v celotnem 
gospodarstvu občine. Problematiko 
kmetijstva moramo tekoče obravna-
vati tudi v krajevnih skupnostih, 
organizacijah združenega dela in 
njihovih družbenopolitičnih organiza-
cijah. 

2. Osnova za gospodaijenje s kme-
tijskimi zemljišči je prostorska kom-
ponenta družbenega plana občine. V 
tem planu morajo biti zemljišča glede 
na namembnost točno opredeljena v 
skladu z 10. členom zakona o kmetij-
skih zemljiščih, prostorska kompo-
nenta pa ustrezno objavljena v Urad-
nem vestniku občine Velenje. Nalogo 
mora dokončati IS in poskrbeti za 
objavo. 

3. Izvajanje ustrezne kmetijske 
zemljiške politike v občini je stalna 

naloga izvršnega sveta, upravnega 
organa, urbanistov, KZS. ERA-TOK 
Kmetijstvo, ki morajo posebno pozor-
nost posvečati: 

— varstvu kmetijskih zemljišč v 
skladu z 10. členom zakona o kmelij-
skih zemljiščih 

— obdelavi kmetijskih zemljišč 
(slabo obdelana zemljišča, hribovska 
območja — KZS. TOK. upravni 
organ. KS morajo nenehno dopolnje-
vati evidenco takih zemljišč in ustrez-
no ukrepati, da se intenzjvirajo 

— prometu s kmetijskimi zemljišči 
— doslednost pri uveljavljanju pred-
nostne pravice nakupa, oziroma us-
meijati zemljišča v obdelavo tistim, ki 
jih bodo obdelovali in jim zemljišča 
predstavljajo sredstvo za pridobivanje 
dohodka na podlagi dela. Nosilci te 
naloge so v prvi vrsti KZS, TOK. 
upravni organ 

— priznavanju statusa kmeta — 
upravni organ mora obvezno upošte-
vati mnenje KZS, obenem pa mora 
upravni organ ob pomoči KZS skupaj 
s pospeševalno službo stalno preverja-
ti priznane statuse kmeta, ali so še 
vedno upravičeni 

— izvajanju planov agrarno pro-
storskih operacij (melioracije, koma-
sacije, male melioracije), ki so stro-
kovno in družbenopolitično izredno 
zahtevne naloge in zahtevajo intenziv-
no delo vseh odgovornih nosilev: IS, 
upravni organ, geodetska uprava, 
KZS, TOK, KS. 

Planirane do leta 1985 so hidrome-
lioracija: Topolšica 46 ha, Šentilj 144 
ha s komasacijo, 100 ha malih melio-
racij, najmanj 50 ha krčenja in 
planiranja zaraščenih kmetijskih zem-
Ijišč 

— prilagajanju obsega zemljišč v 
lastnini v skladu z 143. členom zakona 
o kmetijskih zemljiščih (maksimum 
nekmetov) ter usmeritev viška zem-
Ijišč in gozdov v družbeno organizira-
no proizvodnjo, kar so dolžni izvesti: 
upravni organ pristojen za kmetijstvo 
in premoženjsko pravne zadeve in 
geodetska uprava 

— rekultivacijam zemljišč na ugrez-
ninah, ki morajo biti v prvi vrsti 
namenjene za trajno proizvodnjo v 
družbenem sektorju v Velenju, zaradi 
obstoječega hleva na Turnu, ker se 
razpoložljiva zemljišča zmanjšujejo 
zaradi ugrezanja in zaradi gradnje ter 
za družbeno usmeijeno proizvodnjo 
pri združenih kmetih, za kar so 
zadolženi IS, REK-RLV, TOK, KZS 

— poseganju v kmetijska zemljišča 
z namenom, da se čimdlje ohranjajo 
za kmetijsko proizvodnjo v sedanjem 
trenutku predvsem tako, da se zazida-
jo praznine na obstoječih zazidavah, 
za kar so zadolženi: IS in urbanisti 

— evidenci zemljišč na katastru v 
smislu ustreznih statističnih podatkov 
o zemljiščih v občini, predvsem z 
vidika kmetijskih zemljišč, da bomo 
imeli dejansko stanje razpoložljivih 
zemljišč za kmetijsko proizvodnjo, 
kajti brez teh podatkov je nemogoče 
realno planirati in analizirati ter se 
primerjati po rezultatih proizvodnje z 
drugimi, nalogo mora opraviti geodet-
ska uprava 

— zaraščanju kmetijskih zemljišč; v 
ta namen morajo KZS in SIS za. 
gozdarstvo skleniti samoupravni spo-
razum o ukrepih za zmanjševanje 
zaraščanja kmetijskih zemljišč. Zem-
ljišča v zaraščanju morajo biti označe-
na v prostorskem delu družbenega 
plana občine. 

— nadaljnjem samoupravnem 
združevanju sredstev ža pospeševanje 
kmetijstva in ustreznemu samouprav-
nemu organiziranju v skladu z zako-
nom o investicijah v kmetijstvu 

— večjemu organiziranju in vklju-
čevanju kmečkih žena in mladih 
kmetov v samoupravno in družbeno 
dogajanje, kar je treba zagotavljati 
tudi prek sredstev za pospeševanje 
kmetijslva v občini 

— razmerju cen repromateriajom 
in cenam kmetijskih pridelkov. ki 
morajo biti v ustrezni odvisnosti, kar 
je potrebno izravnavati z ukrepi, 
oziroma blažiti razkorake preko sti-
mulacij iz sredstev za pospeševanjc 
kmetijstva 

— kadrovski in strokovni zasedbi v 
TOK z širSo družbeno pomočjo pri 
štipendiranju ustreznih kadrov 

— utrjevanju in zgrajevanju hranil-
no kreditne službe, kot pomemben vir 
pospeševanja kmetijske proizvodnje 
znotraj DO ERA z usmeijanjem 
izplačila OD preko HKS in z vključi-
tvijo izplačila lesa kooperantom v 
goždarskem TOK 

— dohodkovni odnosi v reproduk-
cijski verigi bi morali zaživeti, pri tem 
pogrešamo iniciatorja in modelne 
kalkulacije. ki bi bazirale na povpreč-
nih stroških 

— izenačevanju pravic in obvezno-
Stim iz naslova starostnega, pokojnin-
sko-invalidskega zavarovanja, porod-
niškega dopusta kmečkih žena in 
drugih oblik socialne varnosti ob 
solidarnosti vseh kmetov — delavcev 
v združenem delu 

— konkretizaciji zakona o preživ-
ninskem varstvu. ustrezno davčno 
politiko, ki mora bolj obdavčiti neob-
delano ali slabo obdelano zemljo in 
zagotoviti finančna sredstva za pre-
vzem kmetijskih zemljišč terjih aktivi-
rati v smislu družbene proizvodnje 

— zagotavljanju finančnih sredstev 
(tudi dotacij) za pospešen razvoj 
kmetijstva še zlasti na hribovitem 
območju naše občine, zaradi težjih 
pogojev pridelovanja hrane, poselje-
nosti in pomembnosti obstoja kmetij 
iz obrambnih razlogov 

— povečanju dogovorjene tržne 
proizvodnje mleka, govedi in prašičev 
ob čim večjem pridelovanju osnovne 
krme doma (z regresiranjem reproma-
terialov. stimuliranjem večje proiz-
vodnje). kakor tudi povečane tržne 
proizvodnje hmelja. sadja in jagodi-
čevja. 

UKREPI ZA IZVAJANJE 
PLANSKIH NALOG NA 
PODROČJU KMETIJ-
STVA V LETU 1982 

Uresničevanje nalog v kmetijstvu v. 
sedanjih razmerah je eden od bistve-
nih pogojev za uspeh gospodarske 
stabilizacije in za povečanje proizvod-
nje hrane. 

Za dosego resolucijskega cilja v letu 
1982, povečanje kmetijske proizvod-
nje za 4%, bodo potrebni številni 
ukrepi na področju organiziranja vseh 
dejavnikov v agroindustrijskem kom-
pleksu, v davčni, zemljiški in urbani-
stični politiki. 

1. Akcija, ki smo jo pričeli s setvijo 
pšenice. mora preiti v reden sistem, v 
katerem bo kmetijstvo celovito obrav-
navano, in ki bo postal sestavni del 
letnih načrtov, kmetijske organizacije 
in predmet obravnave v skupščini 
občme in družbenopolitičnih organi-
zacijah. 

Zadolženi: ERA-TOK Kmetijstvo, 
KZS. IS 

2. Za povečanje in intenzifikacijo 
proizvodnje je potrebno povečati 
obdelovalne površine v družbenem in 
zasebnem sektorju. Zato je potrebno: 

— pospešiti prenos vseh obdeloval-
nih zemljišč SLP v kmetijski zemljiški 
sklad in na leh zemljiščih organizirati 
družbeno usmerjeno kmetijsko proiz-
vodnjo; 

Zadolženi: upravni organ, SO, 
KZS, ERA-TOK Kmetijstvo 

— pospešiti rekultivacijo zemljišč 
REK-RLV in jih usposobiti za inten-
zivno in trajno kmetijsko proizvodnjo; 

Zadolženi: REK-RLV. ERA-TOK 
Kmetijstvo. KZS 

— boljše izkoriščanje vseh razpo-
ložljivih kmetijskih površin: večje 
obdavčevanje gospodinjstev. ki ne 
uporabljajo zemljišč namensko in z 
davčnimi olajšavami in oprostitvami 
plačevanja davkov za določeno ob-
dobje tistih gospodinjstev, ki bodo 
usposabljala in kultivirala doslej opu-
ščene in slabo obdelovalne kmetijske 
površine. S tem v zvezi je preverjanje 
statusa kmeta. usklajevanje zemljiške-
ga maksimuma ter nadaljevanje evi-
dentiranja slabo obdelanih in neobde-
lanih zemljišč ter ustrezno ukrepanje; 

Zadolženi: upravni organ. pristojen 
za kmetijstvo in premoženjsko-pravne 
zadeve. uprava za dohodke, geodet-
ska uprava, KZS, KS. ERA-TOK 
Kmetijstvo 

— dosledno izvajanje zakona o 
kmetijskih zemljiščih pri prometu z 
zemljišči v I. območju ter preprečeva-
nje drobljenja kmetijskih zemljišč in 
kmetij; 

Zadolženi: KZS. upravni organ, 
občinsko sodišče 

— ker je izvajanje zakona o kmetij-
skih zemljiščih (varstvo zemljišč, pro-
met) v precejšnji meri odvisno od 
sprejete prostorske komponente druž-
benega plana občine, je potrebno čim 
prej objaviti tudi prostorski del druž-
benega plana in z njim uskladiti odlok 
o urbanističnem redu občine ter druge 
občinske predpise, ki posegajo v rabo 
prostora: 

Zadolženi: IS. komite za planiranje, 
gospodarstvo in varstvo okolja, ZUV 

— agrokarta, t. j. karta razvojnih 
možnosti kmetijstva v občini, je eden 
izmed dokumentov v okviru priprav 

.dolgoročnega plana občine. Z izdela-
vo agrokarte je pričeti takoj, ko bodo 
objavljena enotna navodila. 

Zadolženi: IS. KZS 
3. Na vseh melioriranih površinah 

se sprejme program ukrepov za inten-
zifikacijo poljedelske in travniške 
proizvodnje ter program skupne ob-
delave po enotnem sestavnem planu. 

Zadolženi: ERA-TOK Kmetijstvo. 
KZS 

4 Do začetka pašne sezone (maj 
1982) so potrebne pospešene priprave 
m ureditev skupnega paSnika na 
Lomu ter ustanovitev pašne skupno-
sti. 

Zadolženi: ERA-TOK Kmetijstvo, 
KZS, upravni organ, KS 

5. Po sprejetem programu dela KZS 
za leto 1982 se bodo nadaljevale 
agromelioracije kmetijskih zemljišč in 
male melioracije, do konca aprila pa 
bo izvedena hidromelioracija v Topol-
šici. Za ta dela je KZS planirala 2/3 
sredstev. predvidenih za izvedbo ce-
lotnega programa KZS. 

Zadolženi: KZS. ERA-TOK Kme-
tijstvo, KS Topolšica 

6. Po sprejetem programu pospeše-
vanja kmetijstva v letu 1982 bo 
strokovna pospeševalna služba ERE-
TOK Kmetijstvo skrbela za intenzivi-
ranje poljedelske in travniške proiz-
vodnje po sprejetem setvenem planu 
in posvečala posebno skrb osnovni 
čredi v govedoreji, pospeševala tržno 
proizvodnjo mleka in mesa ter pospe-
ševala svinjerejo in konjerejo. 

Strokovna pospeševalna služba Sa-
vinjsko-šaleške veterinarske postaje 
bo skrbela za preventivo in zdravstve-
no varstvo živine. 

7. Za izvedbo setvenega plana je 
potrebno: 

— praVočasna priskrbljenost z 
umetnimi gnojili, semeni in zaščitnimi 
sredstvi ter rezervnimi deli; 

Zadolženi: ERA-TOK Kmetijstvo 
in ERA-TOZD Maloprodaja 

— organiziranje strokovnih pred-
avanj za intenzifikacijo poljedelske 
proizvodnje (ERA-TOK Kmetijstvo); 

— pravočasno sklepanje pogodb o 
naročeni proizvodnji (ERA-TOK 
Kmetijstvo); 

— pravočasna priprava za odkup 
pšenice (ERA-TOK Kmetijstvo). 

8. Posebna skrb mora biti posveče-
na oskrbi s krmili kot dodatku k 
osnovni krmi s tem, da bo predhodno 
nabavljena koruza v zrnju na zalogo. 

Zadolženi: ERA-TOK Kmetijstvo, 
ERA-TOZD Maloprodaja 

9. Sestavni del akcijskega programa 
je kontinuirano delo na področju 
selekcije pri goveji čredi z ustreznim 
usmerjanjem plemenskega materiala 
v nadaljnjo rejo po utečeni praksi. 

Izdelati je program osemenjevanja 
plemenic glede na namembnost proiz-
vodnje (mlečni, kombiniran, mesnati 
tip), ter povečati število krav v A 
kontroli za 100% pri rejcih z višjo 
proizvodnjo. 

Zadolženi: ERA-TOK kmetijstvo. 
Savinjsko šaleška veterinarska postaja 

10. Za uresničitev planskih količin 
mleka m'orata biti urejeni zbiralnici v 
Topolšici in Lokovici. 

Za spravilo pšenice mora biti naba-
vljen žitokombajn. 

Za uresničitev proizvodnje hmelja 
(za izvoz) mora biti izvedena adapta-
cija sušilnice v Šmartnem ob Paki. 

Za proizvodnjo mesa v družbenem 
sektorju bo zgrajen hlev na Ravnah za 
150 glav, v zasebnem sektorju pa 
urejene hlevske kapacitete po progra-
mu na kmetijah. 

Zadolženi: ERA-TOK Kmetijstvo 
11. ERA-TOK Kmetijstvo bo v 

skladu s samoupravnim sporazumom 
o temeljih plana pospeševanja kmetij-
stva z različnimi ukrepi spodbujala in 
pospeševala združevanje dela, sred-
stev in zemlje za uresničevanje skup-
no dogovorjene proizvodnje, IS SO 
Velenje pa bo skupaj z družbenopoli-
tičnimi organizacijami občine skrbel 
za uresničevanje samoupravnega spo-
razuma o temeljih plana pospeševanja 
kmetijstva in na tak način pripomogel 
k uspešnem izvajanju sprejetih nalog 
v skladu s srednjeročnim planom. 

Predlog 
za koordinacijski odbor: 

1. Franjo KLJUN, predsednik IS 
2. Marija AŽBER 
3. Majda NAGLOST 
4. Henrik JONKO 
5. Jože LEMPL 
6. Anica VRABlC 
7. Maijan JAKOB 
8. Ivo ZAGOZEN 

Še enkrat 

Omrtvičeni Šoštanj 
V prvi številki letošnjega Našega 

časa je bil objavljen tudi članek z na-
slovom »Omrtvičeni Šoštanj«. ki ne-
posredno zadeva tudi našo organiza-
cijo združenega dela in mene osebno. 
ker sem vodil integracijske procese te 
dejavnosti. Ne želim polemizirati, moj 
namen je zadeve le nekoliko obširneje 
osvetliti. 

Izvršni svet velenjske občinske 
skupščine je že leta 1974 določil ne-
katere pomembne naloge na področju 
medsebojnega povezovanja sorodnih 
dejavnosti, med drugim tudi gostin-
stva. Žal je bila ta naloga realizirana 
šele leta 1979. žal zaradi tega. ker bi 
sicer ob poprejšnjem povezovanju 
naše gostinstvo lahko danes zgledalo 
drugače. 

Prvega julija 1979 je pričela poslo-
vati enovita delovna organizacija Go-
stinstvo Velenje, sestavljena iz bivših 4 
organizacij: hotel Paka, Kajuhov dom. 
Pod gradom in Rekreacijski center. Ta 
delovna organizacija posluje danes kot 
tozd Gostinstvo v sestavi Turistično-
gostinske in propagandne delovne or-
ganizacije PAKA Titovo Velenje, 
skuDai s tozd Turizem in rekreacija ter 
TOZD Ekonomska propaganda. 

Po združitvi Kajuhovega doma v 
velenjsko Gostinstvo je bilo silvestro-
vanje v Kajuhovem domu še dvakrat. 
to je 79/80 in 80/81. vendar obakrat 
zelo slabo obiskano. Zato je odločitev. 
dazasilvestrovo 1981 silvestrovanjane 
bo. verjetno izhajala iz enega samega 
razloga: ljudje niso pokazali interesa 
in za koga naj potlej silvestrovanje bo? 

Na splošno je interes pri ljudeh 
upadel. verjetno tudi zaradi slabih 
časov. Sicer pa je bila odločitev o tem 
sprejeta v času. ko tozd Gostinstvo 
vodi delavec. ki je pred tem 18 let vodil 
gostinstvo v Šoštanju. Osebno sem zelo 
navezan na Šoštanj in še posebej na 
Kajuhov dom, zato sem v začetku 
tudi poskušal povrniti Kajuhovemu 

domu tisto družabnost. ki jo je imel 
pred petnajstimi leti, vendar mi tega ob 
tem kadru in gostih ni uspelo. 

Z rekom, »da v španoviji še pes cr-
kne«. pa se popolnoma strinjam, zato 
naj navedem v kakšnem stanju smo 
Kajuhov dom in njihove obrate spre-
jeli: 

— Kajuhov dom z dotrajanim 
ostrešjem. neasfaltirano okolico, ne-
urejenim toplovodnim ogrevanjem. 
pokvarjenimi odtoki in podobno; 

— Kmečki dvor z zastarelo opremo 
točilnice, da o sami stavbi v kateri se 
nahaja, sploh ne pišem. Enako velja za 
vse ostale obrate (Ograjšek. Šmartno. 
Pri stari pošti), ki so docela dotraiani in 
potrebni temeljite obnove, za kar bi 
bilo potrebnih nekaj deseFhiilijonov 
dinarjev. Veliko teh stvari smo že po-
pravili, nekaj jih še bomo, nekaj ob-
ratov pa bo veijetno treba tudi zapreti. 
In zdaj pisca članka vprašujem, kateri 
»pes bo crknil«, če bomo hoteli vso to 
zapuščino urediti? 

Osebno sem že dal iniciativo, da bi se 
skupaj s KS Šoštanj dogovorili o na-
daljnji usodi naših obratov v Šoštanju. 
Soštanj je prešel faze velikega razvoja 
termoelektrarn, z njim vred pa uidi 
bivše podjetje Kajuhov dom, ki bi na 
osnovi pravilnega pristopa k razreše-
vanju problematike moralo izgledati 
povsem drugače, nepa da smo gostišče 
Kajuhov dom toplificirali šele letos in 
da so vsi obrati praktično v razsulu. 

V Velenju je hotel Paka v svojih 
dvajsetih letih imel 10 novih investicij. 
Šoštanj samo eno (pivnica). Še bi lahko 
našteval. pa bom raje vse skupaj lepo 
pozdravil z zaključkom. da naša or-
ganizacija potrebuje sposobnih ka-
drov. ki bodo pripravljeni pomagati 
utirati pot naprej in s pozivom. da 
sprejemamo vse tiste, ki na osnovi iz-
rečene kritike zanjo pokazati tudi 
pravilne odločitve. 

Tone Hladin 

Šaleški študentski klub 

Ne poznamo miru 
Za študentsko mladino je napočil 

čas semestrskih počitnic, čas študi-
ja, opravljanja izpitov in podobnih 
„pri jetnih" obveznosti. S časom 
smo torej bolj na tesnem, delo v 
klubu šaleških študentov pa se 
kljub temu ne ustavlja, temveč teče 
svoj začrtani tok. Za nami je 
obrambni dan, ki sta se ga poleg 
naših ekip, udeležili še povabljeni 
ekipi iz RŠC in gimnazije Velenje. 
Sodeč po zadovoljnih obrazih voja-
ško izkušenih brucov, ie obrambni 
dan v celoti uspel. V §SK smo usta-
novili tudi aktiv štipendistov Gore-
nja, sa j se zavedamo, kako 
pomembna je povezava z združe-
nim delom. Zanimajo nas tudi teža-
ve našega gospodarstva, štipendij-
ska politika, vprašanje zaposlova-
nja, počitniških praks in podobno. 
Najti odgovore na to, zlasti pa od-
govore, ki bodo stvarni in v skup-
nem interesu, je naloga tega aktiva. 

Vsi tisti, za katerimi je že nekaj 
let šolanja v Ljubljani, Mariboru 

ali kjerkoli drugje izven domačega 
kraja, vemo kako velika prelomni-
ca je izbira študija in koliko proble-
mov izzove tak polet v svet. Poleg 
tistega največjega: ' „ K A J ? " , je tu 
še veliko zakajev, kaj in kako . . . 

Nekaj pojasnil na to je dal infor-
mativni dan, ki smo ga organizirali 
1. januarja V prostorih RSC. Sred-
nješolci so po njem dobili nekaj 
vpogleda v študentsko življenje in 
seveda povabilo, da se takoj vklju-
čijo v delo SSK. Za strokovnost od-
govorov pa je poskrbel tudi pred-
stavnik skupnosti za zaposlovanje. 

In kaj je naslednja naloga? 30. 
januarja bo v Nami v Titovem Ve-
lenju tradicionalni Akademski ples 
in kar precej klubovcev si viha ro-
kave in teka naokrog v stalni skrbi, 
da bi bila organizacija in program 
kar najboljša. Torej lahko še en-
krat potrdimo, da v S§K ne pozna-
mo miru. 

Tanja Lemež 

Monografija Lojzeta Perka 
Državna založba Slovenije je v 

sodelovanju s Kulturnim centrom 
Ivan Napotnik Velenje in Kulturno 
skupnostjo Cerknica izdala veliko 
M O N O G R A F I J O L O J Z E T A 
PERKA katere avtor je veliki 
poznavalec umetnosti dr. Stane 
Mikuž. Knjiga je prvi temeljit iz-
bor slikarskega in risarskega opusa 
enega izmed najpopularnejših 
slovenskih slikarjev. Mikuževa be-
seda o Perku je preprosta in jasna, 
kot je Perkova umetnostna govori-

ca, ki ji prisluhnemo kot v pravlji-
ci ali narodni pesmi. Odmeva v 
preprostem in v izobraženem 
človeku. 

V knjigi je 71 barvnih reproduk-
cij ter veliko risb in osnutkov. 

Monografi jo Lojzeta Perka lahko 
naročite pri Kulturnem centru Ivan 
Napotnik Velenje, Titov trg 5, 
telefon 850-265, kjer dobite tudi 
vse potrebne informacije ali pa pri 
Mladinski knjigi v Velenju. Cena 
je 950,00 din. 

Prireditve 
V petek ob 19. uri bo v knjižnici 

Kulturnega centra Ivan Napotnik 
Velenje kulturni večer, na katerem 
bodo nastopili mladi pianisti glas-
bene šole iz Titovega Velenja. Na 
sporedu bo glasba 20. stoletja. 

V razstavnem prostoru Kulturne-

ga centra Ivan Napotnik Velenje je 
odprta razstava plastik Janka 
Dolenca ob njegovi 60-letnici. 
V nedeljo, 24. 1. bo ob 18. in 20. 

uri v domu kulture v Titovem 
Velenju koncert skupine NOVI 
FOSILI. 
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Pozdravljeni! 
Oglašamo se vam iz šole v naravi na Slemcnu, kjcr preži-

vljamo od 4. 1. — 9. I. 1982 zimske dneve in spoznavamo smu-
čarske veščine. Kako poteka naše življenje in kaj vse doživljamo, 
preberite v sestavkih, katere vam pošiljamo. 

L'čenci 5. b. in 5. c razreda 
O Š Anton Aškerc, Titovo Velenje 

Prihod 

Pri počitku 

Družabni večer 

Nočna dogodivščina 
Na smučišču smo se domenili, da bomo ponoči mazali z zobno kremo. 
Bližal se je večer. Poslušali smo predavanje o lovstvu. Natoje bil ples. Po pl^u 

smoodšli v sobe. Umili ismo se in odšli spat. Eno uro smo ležali, nato pa sta Roman 
in Bogdan vstala in odšla v sosednjo sobo. tbro pa je med tem časom namazal 
kljuki. Bogdan in Roman sta se vrnila. Prijela sta za kljuko in si vsa ježna pričela 
čistiti zobno kremo. Kmalu smo Matjaž. lbro, Bogdan in jaz odšli mazat v sosednjo 
sobo. Ko smo delo opravili, smo se vrnili v sobo. razen Matjaža. Kmalu seje vrnil 
tudi Matjaž. vendar ves pomazan po obraza. Potem je Ibro odšel namazat risbice 
na vratih sosednjih sob. Kmalu nato je bilo vse mimo. 

Približno ob pol dvanajstih ponoči je prišel v našo sobo Berti. Koje odšel, je 
zaloputnil vrata, mi pa smo namazali Janka po obrazu in pižami. Slekeljoje in jo 
vrgel na tla. Bogdan. ki je najbolj namazal. je vzel pižamo in jo vrgel v sosednjo 
sobo. Nato so se odprla vrata in v sobo sta vstopila dva tovariša. Vsi smo morali 
vstati in za kazen počistiti stranišča. oba hodnika in vse. kar smo namazali. Ko smo 
toopravili.smolahko odšli spat. Še dolgo v noč nismozaspali. Takoje bilo znašo 
nočno dogodivščino. ki se je za nas slabo končala. 

David Koren, 5. c 
oš Anton Aškerc 

Titovo Velenje 

Predstavljam se vam 
Rodila sem se v mrziem de-

cembrskem večeru. Očka pravi, 
da sem bila kar velika štručka. 
Bila sem prvi otrok in starši so 
bili ponosni name. Shodila sem 
malo pred enim letom. Rada sem 
imela slaščice. Če mi je očka 
kupil čokolado, sem si jo takoj 
stlačila v usta. Dude pa nisem 
hotela zapustiti. Mamica mi je 
rekla. 'da sem lepša brez nje. 
Tako sem jo nekega dne vrgla v 
gorečo peč. Malo sem jokala, a 
kmalu je bilo dobro. 

Začela sem hoditi v vrtec. 
Vrtec mi ie pomenil druai dom. 

Rada sem ga obiskovala, a ko^ 
sem morala domov. sem tulila na 
ves glas. Leta so tekla in obisko-
vati sem začela malo šolo. V mali 
šoli sem bila, pridna. Tovarišica 
me je večkrat pohvalila pred 
drugimi otroki, Tudi mala šola je 
minila in začela sem obiskovati 
osnovno šolo. Preselili smo se na 
Gorico in sedaj obiskujem COŠ 
Veljko Vlahovič. Sem v 7. razre-
du. Mama pravi, da sem včasih 
preveč občutljiva. Rada plešem, 
poslušam kitaro in taborim in 
živim . . . 

- Tat jana Kandolf 

V ponedeljekzjutraj sm prispeli na Sleme. Bilismo utrujeni od naporne vožnje 
hkrati pa polnipričakovanj. Razporedili so nas po sobah, katere so lepo urejene. 

Ze prvi dan smo odšli na smučišče, kjer so nas tovariši razdelili v štiri skupine. 
Smuči puščamo pri neki kmetiji, kjer imamo tudi malico. Zjutraj vstanemo ob 7. 
uri in pri zajtrku in pouku smo še nekoliko zaspani. Ob 9. uri gremo na smučišče. 
Ko se vrnemo, imamo ob 14.30 kosilo. potem pa je od 15. ure do 17. ure počitek. 
Med počitkom imamo dežurne na hodnikih, ki pazijo, da se ne lovimo. Takrat v 
sobah beremoinse pogovarjamo. Večeijoimamood 18. do 19. ure.Zatemimamo 
uro pouka in uro predavanja, kjer se marsikaj naučimo. Po predavanju imamo 
družabni večer: pojemo ljudske pesmi, igramo se razne igre, nato pa imamo še ples. 
Ob 21.30 uri moramo v postelje. Takrat je po sobah nemir in tovariši nas morajo 
miriti. Končno vsi zaspimo. Petra Gostečnik, 5. b' 

OŠ Anton Aškerc, Titovo Velenje 

Prvič na smučeh 
Mislim, da si prav gotovo vsak želi imeti smuči. Tudi meni jih je očka že 

obljubil. 
Mama sicer ni bila zadovoljna s tem, da grem v šolo v naravi. To pa zato, ker 

se je bala zame, da bi se poškodovala. Ajaz sem jo tako dolgo prosila. da je končno 
privolila. Kupila mi je vse. kar sem potrebovala. 

Kosmosepripeljali na Sleme, smo odšli v Andrejev dom, kjer bomo prebivali. 
Ze prvi dan smo šli na smučišče. Smuči in čevlje sem dobila v šoli. Ko smo prišli 
na smučišče, so nas tovariši razdelili v štiri skupine. Sem v četrti, v skupini 
začetnikov. Prvi dan smo teotali sneg in se počasi smučali po ravnini. Zaenkrat sem 
se še kar v redu držala. Drugi dan smo šli že malo više. Tovariš Stane. ki nas uči, 
nam je postavil palice, tako da je zgledalo kot tunel, skozi katerega smo vozili. Bilo 
me je strah, da bom padla. Kar vrtelo se mi je v glavi in mislila sem, da se mi bodo 
vsi smejali. Toda srečno sem se pripeljala skozi. Bila sem zelo srečna. Vozili smo se 
tudi tako, da smo mogli počepniti in peljati nad palico. A enkrat se mi le ni posrečilo 
in padla sem, kolikor sem dolga in široka. 

Zelo sem srečna, da se bom letos na Slemenu naučila smučati, saj bom drugo 
leto dobila smuči in bom lahko doma pokazala, kako znam smučati. 

Mojca Žohar, 5. c 
OŠ Anton Aškerc 

Titovo Velenje 

Začele so se počitnice, tri tedne bomo brez s k r b i . 

Jezi me 

Naš počitek se začne ob 15. uri, konča pa ob 17. uri. Med počitkom se igramo 
razne lgre, največ pa dražimo psa z okna. Mečemo mu kekse, napolitanke, 
bombone . . . Od začetka je bil pes suh, zdaj pa je že lepo okrogel. Vedno, ko 
odpremo okno, že ve, da smo me in čaka, da mu kaj vržemo. Ko pa so iz sosednje 
sobe deklice zvedele, da mu mečemo hrano, so še one začele. Sabina mu je vrgla 
napolitanko. Jerica pa, če ne bi bila Jerica, se je začela nanjo kregati. Sabinoje to 
razjezi o lnjije odgovarjala nazaj. Čeznekaj časaje Lili polila vodo po nas. Vse smo 
bile nekoliko mokre. Sabmaje šla povedat dežurnemu, ta pa ni ničdrugega ukrenil 
kakor samo rekel, naj ne delajo tega. 

Ta prepirje trajal do pouka. Pri pouku pa smo si bile spet prijateljice. Spet smo 
se šalile kakor prej. Irma šluiej, 5. c 

Predavanje o lovstvu 
Tovarišica nam je povedala, da bo k nam na Sleme prišel predavat tovariš 

Svetina o lovstvu. Z niim ie Drišel tudi lovec Jože Koželi. Tovariš Svetina je začel 
z zgodovino živalstva. Povedal je, kako so lovili s kamnitim orožjem. Pred petde-
setimi leti so lahko lovili samo župani in ljudje višjega rodu. Kmetje so lahko lovili 
samo jazbece, ki so jim prišli v koruzo. Danes lahko vsak pošten človek postane 
lovec in dobi orožje v roko. Povedal nam je razne dogodivščine iz lo'stva. Spoznali 
smo, da se večina živali boji ljudi, tudi kače. Govoril je tudi o steklini. Nisem se 
mogel načuditi, koliko živali je poginilo od te bolezni. V enem letu nekaj čez 8700 
živali, od tega 5000 lisic. Nazadnje je govoril o orožju in o srnjakih — gamsih. Tako 
sem bolje spoznal divjad. Zelo sem se zanimal tudi za orožje in ga bolje spoznal. 

Peter Zdovc. 5. b 

Čeprav smo bili vsi utrujeni, nas je vseeno razveselilo, ko smo prvi večer na 
Slemenu zvedeli, da bomo imeli družabni večer. 

Polni pričakovanj smo se zbrali v jedilnici. ki je hkrati tudi naša učilnica. 
Najprej je tovariš Marko predaval o Slemenu in o krajih v bližnji okolici. Vsi smo 
ga z zanimanjem ptpslušali, saj je predaval same zanimive stvari. Ko je končal, smo 
se nekaj časa zabavali. Tovarišem Kavtičnikom nam je pripovedoval šale. Potem 
je sledil ples. Plesali smo vsi, čeprav nekaterim ni bilo do tega. Na koncu nam je 
tovariš Kavtičnik dovolil še dva plesa, ker smo bili po njegovem vs. pridni. Ob 9.20 
smo se vsi utrujeni in prepoteni vrnili v svoje sobe, vendar še dolgo nismo zaspali. 

Jožica Podvratnik, 5. b 

Naša skupina fru - fru 
V skupini nas je trinajst. Smo tretja skupina in nas uči smučati tov. Jože 

Kavtičnik. V ponedeljek še ni bilo vlečnice in tako smo morali teptati sneg. Drugi 
dan smo se z vlečnico peljali dvakrat, tretji dan pa trikrat. Ko se peljemo, se 
moramo v zgornjem delu močno držati. zato nas bolijo roke. Najraje smučamo 
med palicami. Tovariš je dal Janku ime Janikovski, ker velikokrat ne posluša in 
zato naredi vajo narobe. Izmislil si jje tudi ime za skupino. Imenujemo se Fru-fru. 
Najprej tovariš zapoje: »Zlatokljuni kos prepeva na ves glas . . .« Mi pa: »Fru-fru, 
fru-fru!« 

Lovre Nataša, 5. b 

Vsak človek ima svoje dobre in 
slabe lastnosti. Zanimalo me je, 
katera človeška lastnost se kot 
napaka najpogosteje pojavlja med 
prijatelji. Žaradi tega sem dija-
kom 1. letnika gimnazije Velenje 
zastavila vprašanje: »Kaj te naj-
bolj razjezi pri prijatelju ali pa 
tudi kako drugače?« Dobila sem 
približno naslednje odgovore: 

— Jezi me, če svoje najstniške 
težave zaupam prijateljici, ta pa 
jih potem obesi na razglasno 
desko. 

— Jezi me, da mi brat vsako 
popoldne nagaja, ko bi rad spal. 

— Ne vem, kaj me najbolj jezi. 
Verjetno to, da se vse, na kar se 
usedem, preprosto povedano zlo-
mi. Razjezi me, če mi kdo potem 
reče, da sem debela, ker zelo, 
zelo sovražim resnico. 

— Razjezi me, če me na ulici 
ogovori kdo, ki ga sploh ne 
poznam. 

— Zelo me razjezi, če se kdo 
hvali na vsa usta in si misli, da je 
zabaven, v resnici pa je strašan-
sko dolgočasen. 

— Ni mi všeč, če je kdo pri-
stranski in nepravičen. 

— Na živce mi gre tisti, ki na 
veliko »žvakle« ' in si pri tem 
misli, da je frajer. 

— Jezi me, če ni sošolke, od 
katere bi lahko prepisovala. 

— Če pride v našo družbo 
kakšno čedno dekle. začne moj 
prijatelj duhovičiti in se režati, da 
bi ja samo njega gledala in 
občudovala. 

— Strašno me »razkajfa« kole-
gova vsemogočnost in obvlada-
nost, ko namesto, da bi eksplodi-
ral od jeze, raztegne usta do ušes. 

— Jezi me, ko n&kdo pravi, da 
ne zna, da ni niti enkrat prebral 
snov, potem pa dobi pet. 

— Oh, ta moja sošolka. Se 
zmeniva, da se dobiva ob 6.30 na 
ovinku in tukaj se izkaže njena 
netočnost. Pridem do ovinka, nje 
nikjer. Grem ji naproti, nje 
nikjer. Vsa jezna se vrnem proti 
šoli. Ob vsakem ovinku se usta-
vim in pogledam, če morda le 
prihaja. Ko pridem v razred pa 
zagledam najprej njeno torbo in 

nato še njo. Povem ji, kaj ji gre, 
ona pa se mi reži. Kdo ne bi bil 
ob takšnem primeru jezen? 

— Jezi me, če si nekdo suši 
mokro glavo in pri tem reče, da 
ima smotano frizuro. 

—' Grozno me jezi, da se 
starejši pritožujejo nad današnjo 
»pokvarjeno« mladino. Vemo 
pa, da nam ravno starejši daje jo 
zgled . . . 

— Jezi me, če Zvezda izgubi 
tekmo in če so nogometaši grobi. 

— Jezilo me je, ko so me 
prijatelji za rojstni dan oblečeno 
vrgli v icad polno vode. Tudi vam 
verjetno ne bi bilo posebno všeč. 

— Jezi me, kadar mi primanj-
kuje C vitamina. 
* — Ker profesorji ne prenesejo 

žvečilnih gum, me zelo jezi. 
— Jezi me, če pišemo kontrol-

ne 13. v mesecu, poleg tega pa 
zjutraj vstanem še v levo nogo. 

— Strašansko me razjezi, če mi 
kdo postavlja taka vprašanja, da 
izpadem kot norec, če odgovorim 
nanje. 

— Jezi me, da me ne jemljejo 
takšne kot sem. 

— Ni mi všeč tisti, ki je važen 
in se preveč hvali. 

Dora Tertinek 
gimnazija Titovo Velenje 

Rada 
planinarim 

Ko sem bila stara še tri leta, sem 
bila doma blizu planin. Že takrat 
sem jih občudovala. Pozneje, ko 
sem se preselila v mesto, pa sem 
planine pogrešala. Od takrat pa je 
tudi mama menila, da sem že 
sposobna za manjše izlete. Rada 
sem hodila v hribe. Kmalu sem 
stopila v šolo. Začela sem ob-
iskovati tudi planinski krožek. 
Rada ga obiskujem. Vsak mesec 
hodimo po obronkih Šaleške do-
line. Včasih pa hodimo tudi več 
dni. Planinarjenje me veseli in 
navdušuje. 

Andreja Kavšek, 5. b 
OŠ Gustav Šilih, 

l i tovo Velenje 

Zbiranje papirja 
Velikokrat slišimo po televiziji in 

radiu. da papirni industriji primanj-
kuje surovin. Vsi vemo. da so njene 
surovine les. to pa so naša dragocena 
drevesa. Zato povsod potekajo akcije 
za zbiranje odpadnega papirja. Naj 
opišem eno izmed akcij. kijoje v nasi 
šoli pripravila organizacija RDEČE-
GAKRIŽA. 

V razredu smo se zmenili. da bomo 
zbrali kar največ papirja. Že nekaj 
dni pred akcijo smo začeli zbirati tn 
pripravljati papir. Vsak učenec se je 
trudil. kolikor je mogel. Papir smo 
pripravljali kar v učilnici. Seveda je 
moral biti lepo poravnan in zvezan. 
Nekateri so ga-prinesli, drugi pripeljali 
s kolesi ali celo z vozički. Na sam dan 
akcije smo se zmenili, da pomagamo 
sošolcu, ki je trdil, da ima toliko pa-
pirja, da ga sam ne more prinesti v šolo. 
Odpravili smo se po kosilu. Ko smo 
odprli garažna vrata, smo presenečeni 
obstali pred velikim kupom papirja. 
Veseli smo ga bili! Akakoga spraviti 
v šolo? Hitro smo ga zvezali z vrvicami 
in naložili na ramena vsak po en ali dva 
svežnja. Veseli smo odhiteli proti šoli. 
Kar naenkrat: »Čof!« Sošolcu se je 
razvezal sveženj in papir se je razsul po 
pločniku. Smeh! Natopa spet: »Čof!« 
Na tleh je ležal razvezan že drugi 

sveženj. Vsesplošno smejanje. Tedaj 
pa je kot nalašč zapihal veter in začel 
odnašati papir. Hitro smo odložili 
svežnje in lovili papir, ki ga je veter 
dvigal, odpihoval in raznašal po 
pločniku in zelenici. Ni nam bilo več 
do smejanja. Da bi bila nadloga še 
večja. so prav takratprišli mimosošolci 
iz sosednjega razreda. Zelo nesra-
mno so nam privoščili našo nesrečo. 
Nerodno nam je bilo. zato smo še hi-
treje pobirali papir in skrivali zardela 

lica. Vrvic nismo imeli. ne škatel, zato 
smo papir naložili na kupe. Matejo pa 
poslali po voziček. Sedli smo vsak na 
svoj kup papirja in čakali kot kupi 
nesreče na pločniku. 

Končno. vozf Hiteli smo nalagati in 
naložili zvrhan voz. Potem: »Gremo, 
hija!« Šlo je kot za stavo. Naenkrat: 
»Tresk!« Kolo se je odkotalilo in'papir 
se je iz zvrnjenega vozička razsul po 
pločniku. Tudi mi smo v zaletu skoraj 
popadali po tleh. »Pazi vendar. kakšna 
smola. neroda. kakšen voz si pripelja-
la«. je bilo slišati v vsesplošnem pre-
rekanju. Mimoje prišelsivolasi tovariš 
in dejal: »Karmirno kri in dobro voljo 
pa bo šlo!« Pobrali smo papir, nata-
knili in zataknili kolo ter previdno. po 
polžje. odpeljali Voz do šole. 

Tehtnica na dvorišču šole je veselo 
poskočila. ko smo nanjo preložili ves 
tovfor i'zvozička. Naš trud ni bil zaman. 
Obrisali smo si otna čela in veselo hiteli 
poročat razredničarki o naši akciji. 
Naslednji dan so bili objavljeni rezul-
tati zbiralne akcije. 

Po zvočniku smo slišali: »Zbiralna 
akcija je dobro uspela. Največ papirja 
je zbrala razredna skupnost 5.a razre-
da. »Vsi smo zaploskali in se razvese-
lili. Tudi naša razredničarka je bila 
zelo vesela. Ni pa se izkazala samo 
naša razredna skupnost. ludi druge so 
bile izredno pridne. Skupno smo zbrali 
skoraj pet ton odpadlega papirja. Ve-
selili smose skupnega uspeha. Ponosni 
smo. da smo prispevali majhen delež k 
naši stabilizaciji. Rešili pa smo tudi 
nekaj lepih dreves v naših zelenih go-
zdovih. 

Mutjaž Černovšek 5. a 
CO'S Veljko Vlahovič 

Titovo Velenje 

Kaj imaš 
najraje? 

sladoled 
Beatle 
mamo 
kadar smo vsi doma 
šolo 
nogomet 
motorje 
kremšnite 
plese 
Ijubezen 
banane 
odličen uspeh 
ansambel ABBA 
samega sebe 
nove plošče 
sprehode ob obali 
DISCO 
sladkarije 
fanta 
starše 
Zbrali Andreja Zelenik in 
Irena Povh, 
O Š Veljko Vlahovič, 
Titovo Velenje 

Plesni 
krožek 

Plešem že leto dni. Naš učitelj 
je Alojz Fidej. K plesnemu 
krožku se je vpisalo veliko plesal-
cev in plesalk. Zda j j e samo še 
pet parov, ki redno hodimo na 
vaje. Vaje imamo v prostorih 
plesnega kluba v Domu učencev. 
Imeli $mo že veliko nastopov. 
Trije pari so nastopali prvič v 
Ljubljani. Drugi pari pa smo 
plesali v Šoštanju. Pred nasto-
pom imam tudi tremo. Strah me 
je, da se ne bi zmotila. Med 
plesom moram včasih plesalca 
na marsikaj opozoriti. Največ 
plesalcev je iz našega razreda. H 
krožku sem se vpisala zato, ker 
sem že majhna rada plesala. 

OŠ Gustav Šilih, 
Titovo Velenje 

Literarni 
krožek 

Na naši šoli že 2 leti deluje 
literarno dopisniški krožek. Se-
stanemo se pred poukom vsak 
četrtek. Tovarišica nam pove o 
čem naj pišemo. Naše delo je 
tudi ocenjevanje spisov. Boljše 
izločimo in jih pošljemo v različ-
ne časopise in revije. 

Sama najraje pišem spise o 
domačem kraju, o počitnicah. 
Članica krožka sem prvo leto. V 
tretjem razredu sem začela pisati 
pesmi. V četrtek pa me je veselilo 
pisanje spisov. 

Literarni krožek mi je v pomoč 
pri urah slovenskega jezika. Ker 
rada pišem spise, redno obisku-
jem krožek. l r i s ž ičkar, 5. b 

OŠ Gustav Šilih, 
Titovo Velenje 

Naša kmetija 
Sem kmečka hči. Doma ima-

mo traktor. obračalnik, brano, 
plug in kosilnico. S stroji lažje 
obdelujemo zemljo. Tudi jaz 
pomagam pri delu. V jeseni je 
veliko dela in tudi dnevi so 
krajši. Pripravljamo si ozimnico. 
Pozimi je dela mnogo manj. 

A jaz tudi v zimskerfi'J času 
pomagam pri krmljenju živine. 

Marija Fajdiga, 4. r 
OŠ bratov Letonje 

Šmartno ob Paki 

Domovina 
Kaj je domovina? Vsak ima 

svojo domovino. Nekateri živijo v 
njej srečni in svobodni, dfugi pa 
še v vojni in trpljenju. 

Vsak si po svoje predstavlja 
domovino. Jaz, ki živim v miru in 
domovino qiočno Ijubim, si jo 
predstavljam kot topel dcm, zave-
tišče, v katero se vedrto vračaš in 
ga ne moreš nikoli pozabiti. 

Moja domovina je lepa. Živim 
v njej kot srečen otrok z vcselim, 
nasmejanim obrazom in mirom v 
očeh. 

J a t j a n a Videmšek 7. a 
novinarski krožek 

C O Š Biba Rock Šoštanj 

Moj prosti 
čas 

Prav gotovo ima vsak izmed nas 
kakšnega konjička. Tudi jaz nisem 
izjema. Sem vnet član nogometne-
ga kluba v Šmartnem. Trening je 
resda naporen, toda z malo truda 
in veselja lahko premagaš vsako 
težjo vajo. Ker je vodstvo v 
Šmartnem dokaj organizirano, 
lahko v nogometnih veščinah do-
bro oziroma vidno napreduješ. 
Zgovoren dokaz so prav nogomet-
na srečanja med klubi. Moram 
pohvaliti našo enajsterico, ki je v 
jesenskem delu prvenstva prav na 
vrhu razpredelnice. Imamo pa te-
žave z disciplino, ki tare mnoge 
nogometne klube v občini. To pa 
sodniki na srečanjih še preveč 
upoštevajo. Kazen lahko potem 
prestajajo na klopi za rezervne 
igralce. Sem vnet navijač kluba 
Hajduk, ki je po mojem mnenju 
najboljše moštvo v Jugoslaviji. Za 
nogomet pa so me navdušili prav 
igralci iz televizije in pa igralci iz 
domačega moštva. 

Poleg nogometa pa prosti čas na-
polnim z raznimi drugimi dejavno-
stmi. Med manjšimi bi lahko na-
števal od krmljenja živali do 
opravkov v trgovini. Med večjimi 
deli pa pomoč staršem. Tako moj 
prosti čas je izpolnjen. Sem pa se-
veda nisem štel učenja, ki je na 
prvem mestu mojega dela nasplo-
šno. 

Sandi Vrabič 
OŠ bratov Letonje 

šmartno b Paki 

Bom prodajal 
dolgčas? 

Polovico dneva preživim v šoli 
in polovico doma. V šoli mi ni 
dolgčas. Kaj pa doma? Doma 
pregledujem svoje značke, mo-
goče kdaj pomagam mami. Rad se 
smučam in zato tudi hodim na 
treninge. S ^ i a j jeseni imamo suhe 
treninge in si nabiramo kondicijo. 
Ko pa zapade sneg, pa brž na 
smuči. 

Smučam že dolgo. Svojo prvo 
tekmo sem imel že v prvem raz-
redu. Bil sem zelo dober, zato sem 
tudi šel na občinsko tekmovanje. 

Kot vsako leto bo tudi letos 
prišla pomlad. Sneg bo skopnel in 
smučanja bo konec. Ne bom imel 
več treningov. S katerim športom 
se pa naj ukvarjam sedaj? Hodim 
lahko k nogometu, to pa me ne 
veseli preveč. Zato si želim igrati 
rokomet. Tega krožka ni na šoli. 
Vsako leto sem predlagal, da bi 
imeli rokometni krožek za dečke. 
Samo iz te moke ni bilo kruha. 
Tudi drugi dečki bi hodili k ro-
kometnemu. 

Spomladi bom moral pač pro-
dajati (k>lgčas. Upam pa. da bom 
našel resitev. 

Jure Letonje, 7. a 
OŠ bratov Letonje 

Šmartno ob Paki 

Dopisujte 

vnase 

glasilo 

Naš čas! 



\ 

6i\5 Naši kraji in Ijudje Števi/ka 3 (617) - 21. januarja 1982 

r 
I 

Jože Tratnik iz Gornjega grada l 

Spomini borca za severno mejo • 
Spomini na dogodke v letih 

1918 in 1919 počasi bledijo, če-
prav so zgodovinska dejstva 
znana. Cas vztrajno opravlja 
svoje delo, zato j e vsekakor za-
nimivo prisluhniti pripovedi 
enega izmed junakov, bojevni-
kov za severno mejo, za rešitev 
slovenske Koroške pred nem-
škim nasil jem. Med mnogimi 
borci j ih je bilo veliko tudi iz 
Gorn je Savinjske doline in z 
njimi tudi Jože Tratnik iz Gor -
njega grada. V 83. letu se še ve-
ano živo spominja številnih do-
godkov, čeprav sam pravi, da jih 
j e precej že utonilo v pozabo. 

»Po razsulu avstro-ogrske 
vojske nas je novembra leta 1918 
deželna vlada v Ljubl jani po-
zvala v boj za severno mejo. Po 
demobilizaciji sem takoj vstopil 
v 27. pešpolk v Celju. Takoj , ko 
nas je bilo za pol kompanije, smo 
se odpeljali proti Koroški in 
se ustavili v Libeličah pri Dra-
vogradu. Naša naloga je bila 
ustaviti nemški naval preko 
Drave, poleg tega pa tudi čišče-
nje terena in zasledovanje 
manjših nemških enot. Pri tem 
sem doživel hudo neprijetnost, 
ko sem vodil nočno patrul jo 
proti nemški straži. Vodil sem 
namreč same mlajše novince, ki 
niti orožja niso znali uporabljat i . 
Uspehov seveda nismo imeli 
nobenih in smo se vrnili v enoto, 
k i j o j e vodil stotnik Strel in ta mi 
j e zaradi neuspešnosti celo za-
grozil z vojnim sodiščem. 

Ko je naš narodni j unak 
, Malgaj s svojo četo zasedel desni 

breg Drave ter zavzel Velikovec, 
smo se razmestili po vsem pod-
ročju, ki ga je zasedla naša voj-

. ska. Sam sem bil v Št. Petru, 
južno od Velikovca, v neki go-
stilni, katere lastnik j e bil Ne-
mec. Ko so se Nemci umaknili , 
je bila naša osnovna naloga 
skrbeti za red in preprečevati 
t ihotapstvo zlasti s cigaretami, ki 
se j e zelo razbohotilo. Spomi-

J O Ž E TRATNIK: »Brez razmišljanja smo se odzvali pozivu za» 
obrambo severne meje in osvoboditev slovenske Koroške.« 

njam se dogodka, ki se je pripetil 
15. februar ja leta 1919. Na jp re j 
smo nemški posadki pri Duren-
'wirthu poslali fotografiio osmih 
vojakov v popolni bojni opremi, 
na kateri sem bil tudi sam, potem 
pa smo jo v mrzli in lepi febru-
arski noči mahnil i proti zaselku, 
v katerem so živeli zavedni slo-
venski kmetje. Okrog 6. ure so 

prišli Nemci po mleko. Pričakali 
smo jih, da bi j ih zajeli in raz-
orožili, vendar se je vse skupaj 
izteklo drugače. Nemška straža 
se je poda la^a eno hišo napre j in 
mi smo se znašli m e d p o s a d k o in 
patruljo. Grozila nam je obko-
litev, zato smo se odločili napasti 
patruljo in se tako rešiti. Tiho 
smo se nrinlazili do hiše. vendar 

nas j e stražar opazil in pričel 
streljati. Padel je naš soborec iz 
Brežic, mene pa je zadel dum-
—dum izstrelek. Ranjenega me 
je rešil Ivan Kladnik iz Luč, 
poleg pa je bil tudi Ivan Žmavc iz 
Bočne, poznejši borec N O V z 
imenom Mrazek. 

Zdravil sem se v Ljubl jani in 
se takoj po ozdravitvi poda l na-
ravnost naza j v svojo enoto, k ise 
je med tem premakmla v Črni 
grad, zahodno od Velikovca. Tu 
pa je šlo bolj zares. K o smo do-
bro spoznali področje, j e prišlo 
povelje, da je vse pr ipravt jeno za 
ofenzivo. 29. aprila smo presto-
pili mejo in napadl i Tinje. Brez 
okrepitev in zaradi poman jka -
nja streliva smo le počasi na-
predovali. Potem smo dopoldne 
opazili, da so iz Celovca pripe-
ljali trije vlaki do zob oborože-
nih civilistov. Mi nismo bili de-
ležni nikakršne pomoči, ne 
streliva, ne hrane, ne vojakov in 
naša ofenziva se je žalostno 
končala. Morali smo se umakni t i 
in ko smo se zbirali, so nas 
Nemci obkolili in napadli . Ko-
mandir Kislinger je padel , 
mnogo naših fantov pa so Nemci 
zajeli in odpeljali v Beljak, ven-
dar so se po dvomesečnem uje-
tništvu vrnili domov. Tudi mi 
smo ujeli veliko Nemcev v 
mornariških uni formah in jih 
kasneje odpeljali v celjsko voja-
šnico. Iz nepojasnjenih vzrokov 
je popustil tudi mariborski polk 
in nastala je velika zmeda. Težko 
si je predstavljati kako klavrn j e 
bil naš umik, še posebej, ko smo 
šli skozi nemškutarske kraje v 
dravski dolini. Neko noč sem 
prenočeval v Št. Vidu in v vas so 
vdrli Nemci. K sreči so se zado-
voljili s tem, da so oplenili cerkev 
in me niso odkrili. Preko Pli-
berka, Črne in Zavoden j smo se 
umaknili do Šoštanja. Mnogi so 
j o pobrisali domov, ostali pa smo 
krenili proti Rušam in se vrnili v 
svoje polke. 

redna jugoslovanska vojska, 
vpoklicali so tudi starejše letnike 
in pričele so se priprave na po-
novno zasedbo Koroške. Dode-
lili so me k izvidniški patroli, ki 
jo je vodil poročnik Janez Me-
lavc iz Lačje vasi. Pot nas je vo-
dila mimo Pirešice, do Šoštanja 
in na Uršljo goro. N a d Mežico 
smo se ustavili, očistili teren in 
zajeli neka j nemških vojakov. 
Naslednje ju t ro smo zavzeli 
Mežico in nadaljevali s prodi-
ranjem preko Homca do Sinče 
vasi. Ljudje so nas sprejemali z 
navdušenjem, Dajal i so n a m 
podatke o umikajoči se nemški 
vojski in nam pr ipovedoval i o 
trpljenju, ki j im ga j e pr izadejalo 
nemško gospostvo. Zapomni l 
sem si eno zgodbo. Nemški vo-
jaki so nekemu kmetu ukradli 
bika in ga prodali . Na to so ga 
znova ukradli in spet prodali, 
tako, da je bil revež dvanajs tkrat 
prodan in ukraden. 

Most pri Velikovcu so Nemci 
zažgali, zato smo se z vlakom 
vrnili do Dravograda in od tam 
krenili proti Št. Pavlu. Napre -
dovali smo zelo hitro, saj se j e 
tudi nasprotnik hitro umikal . Le 
pri Št. Pavlu so se upirali in nas 
celo presenetili v neki vasi. Bilo 
je veliko streljanja, kr ičanja in 
joka in nasprotnika je k umiku 
prisilila srbska lahka artilerija, 
ki nam je prišla v pomoč. Na-
sprotnik je imel velike izgube, 
zlasti v hišah in gospodarskih 
poslopjih. Že naslednji dan smo 
prispeli v Grebin je in mimo 
Velikovca do Vovbra. V tam-
kajšnji graščini smo si pošteno 
oddahnil i in se okrepčali, neka-
teri pa so se celo preoblekli v 
avstrijske oficirske uniforme, 
ker j im tega pač ni nihče pre-
povedal. Kl jub utrujenosti smo 
nadaljevali pot in naše prodi-
ranje končali pri Št. Vidu na 
Glini. Ljudje so povsod govorili 
slovensko in spomin jam se, da 
nekateri starejši prebivalci 
Fiinfkirchna sploh niso znali 

nemško. 

Med tem so zavezniki za ze-
leno mizo sklepali mirovno po-
godbo. Naša delegacija je mirno 
verjela vsem ob l jubam zavezni-
kov in sprejemala vse nj ihove 
pogoje. Mismopostavl ja l iovi re , 
kopali strelske ja rke in čakali na 
nadal jnja navodila. Lepega d n e 
pa nas je presenetilo povelje, da 
se moramo umaknit i nazaj v 
cono B. Ovire smo podrli, zasuli 
jarke in potrti krenili naza j skozi 
Celovec. Lahko si predstavljate, 
kakšni so bili naši občutki na tej 
sramotni poti. Drugih neprije-
tnosti ni bilo. Dal j časa smo se 
ustavili v Žihpol ju in v brezdelju 
čakali na povelje, da zaseđemo 
meje, ki so nam jih vseskozi ob-
ljubljali. Žal tega nismo doča-
kali tn avgusta 1919 so me kot 
najmlajši letnik odpustili . 

Rad bi povedal še to, da so 
slovensko vojsko na Koroškem 
zelo lepo sprejeli. L judje so nam 
zaupali, ker smo bili iskreni, 
pošteni, ker smo j im pomagali 
vedno, ko so rabili pomoč. Tudi 
za delo smo prijeli, kadar j e bilo 
treba. Vračali so nam z veliko 
gostoljubnostjo, pa tudi veselja 
ni manjkalo , kadar smo zasukali 
koroške dečve. 

Še to! Dolgo časa se borcev za 
severno mejo ni nihče spomnil , 
čeprav smo veliko prispevali k 
temu, da je severna meja ostala 
vsaj tam, kjer j e danes. Dolgo 
pravim, ker je d ružba le upo-
števala naše zasluge, se nam 
oddolžila z letno dena rno po-
močjo in s tem, da nas je izena-
či laz borci NOB.« 

Živ in grenak spomin torej na 
junaški boj in nepravičnost 
močnejšega. 

I 

Učenci iz Splita na obisku pri prijateljih iz Titovega Velenja 
Pred petimi letmi sta se pobra-

tili osnovni šoli Anton Aškerc iz 
Titovega Velenja in Bruno Iva-
novič iz Splita. V tem času so 
pripravili vrsto skupnih akcij. 

Lolita Tomas 

Mednje sodi tudi vsakoletno 
gostovanje mladih iz Splita v 
zimskih mesecih v Titovem Vele-
nju in mladih iz Titoveea Velenja 

v Splitu v poletnem času. Vsako 
leto pa organizirajo tudi likovno 
kolonijo, v katero želijo v prihod-
nje pritegniti še nekatere druge 
osnovne šole. To sodelOvanje bi 
radi v pr ihodnje še razširili. Tudi 
tako, da bi zaposleni osnovne 
šole Anton Aškerc letovali v 
Splitu, Splitčani pa v Titovem 
Velenju. 

Te dni so bili učenei in učitelji 
osnovne šole Anton Aškerc že 
petič gostitelji mladih iz Splita. 
Ker snega v dolini ni dovolj, so 
jih za štiri dni popeljali na Sleme, 
kjer so skupa j z njihovimi učenci, 
ki so i'meli tam šolo v naravi, 
spoznavali lepote zimske pokraj i-
ne ter se učili smučanja . Tudi 
sicer so na osnovni šoli Anton 
Aškerc pripravili zanje bogat 
kulturni, športni in zabavni pro-
gram. Učenci iz Splita so živeli 
pri prijateljih iz Titovega Vele-
nja. Tudi družine, kjer so živeli, 
so poskrbele, da so dodobra 
spoznali našo občino. 

»Letos smo imeli precej te-
žav,« je povedala ravnateijica 
šole Anton Aškerc Cveta Pušnik, 
saj ima šola premalo smuči, 
zanimanje za tovrsto izmenjavo 
učencev, pa j e vsako leto večje. 

Zaradi poman jkan ja smuči, smo 
morali organizirati smučanje v 
dveh izmenah. Z učitelji, ki so 
spremljali otroke iz Splita smo se 
dogovorili, da bomo izdelali 
podroben program sodelovanja, 
ga tudi fmančno ovrednotili in 
poprosili za pomoč telesnokul-
turno skupnost. 

In kaj so menili o obisku v 
Titovem Velenju mladi iz Splita? 
Z njimi smo se pogovarjali tudi o 
tem, kaj mislijo o takšnem sode-
lovanju. O tem smo govorili tudi 
z njihovimi gostitelji iz Titovega 
Velenja. 

LOLITA T O M A S , 5 razred 
OŠ Bruno Ivanovič: »Prvič sem v 
Sloveniji in moram priznati, da 
sem zelo navdušena. Moja prija-
teljica in prav tako tudi njeni 
starši so me v Titovem Velenju 
nad vse lepo sprejeli. Dobro se 
počutim pri njih in z veseljem j ih 
bom obiskala tudi v tprihodnosti. 
Prav tako pa sem bila navdušena 
nad smučanjem. Osnovna šola 
Anton Aškerc nam je namreč 
omogočila štiri dni smučanja na 
Slemenu. O b koncu smo imeli 
tudi tekmovanje, kjer sem dose-
gla drugo mesto.« 

SLAVEN TAŠEV, 6 razred OŠ 

Bruno Ivanovič: »Letos sem 
prišel v Titovo Velenje že drugič. 
Že lansko leto sem bil navdušen 
smučar, letos pa sem še izpopol-
nil svoje znanje. Menim, da j e 
sodelovanje,.ki ga gojimo učenci 
osnovnih šol Bruno Ivanovič iz 
Splita in Anton Aškerc iz Titove-
ga Velenja zares dobra prilož-
nost, da se spoznamo med seboj, 
da navežemo stike, ki j ih bomo, v 
to sem prepričan, gojili tudi, ko 
odrasemo.« 

M A R I J A N R U Ž I Č , 7. razred 
OŠ Bruno Ivanovič: »V Titovem 
Velenju sem tretjič. Tuka j se 
počut im odlično, i m a m pa tudi 
že kar precej prijateljev. Postal 
sem tudi že kar dober smučar, saj 
sem na tekmovanju , ki smo. ga 
imeli na Slemenu, osvojil prvo 
mesto. Zelo pa se tudi že veselim 
poletja, ko me bo obiskal prija-
telj iz Titovega Velenja. Potrudil 
se bom, da m u bom vrnil gosto-
ljubnost, katere sem deležen 
tukaj.« 

D E N I S BOLA, 7 razred OŠ 
Anton Aškerc: »Vsako leto nas 
"obiščejo prijatelji iz Splita. K 
nam pridejo na smučarski tečaj. 
Letos sem tudi sama sprejcla 
domov učenko iz Splita. Lepo se 

razumeva. V prostem času sva se 
sprehajal i in pokazala sem ji 
Titovo Velenje. Predno j e odšla 
na smučarski tečaj na £ leme, sem 
bila z n jo na Kopah , k jer sem jo 
učila smučanja . Želim si, da bi se 
na j ino prijateljstvo razvijalo tudi 
v pr ihodnje in da bi j o tudi jaz 
obiskala v Splitu.« 

VANA Š E L A M O V , 6. razred 
OŠ Bruno Ivanovič: »Ob pr ihodu 
v Titovo Velenje v tem kra ju ni 
biio snega, zato smo odšli za štiri 
dni na Sleme. PrviČ sem stopila 
na smuči in seveda sem bila 
večkrat v snegu kot na smučeh. 
Poskrbl jeno pa j e bilo tudi za 
zabavo, tako da so dnevi na 
Slemenu kar prehitro minili. 

Tudi sicer je bil p rogram 
našega obiska v Titovem Velenju 
bftgat. Dobro smo spoznali to 
mesto in njegovo okolico, ogle-
dali Da smo si tudi Celje.« 
A N D R E J A ŠELIGA, T. razred 
OŠ Anton Aškerc: »Lansko leto 
jun i ja sem prvič odšla z drugimi 
učenci naše šole v Split. T a m so 
nas prisrčno sprejeli. Učenci so 
nas popeljali na svoje domove. V 
desetih dneh sem zelo dobro 
spoznala Split in n jegovo okoli-
co. Splitčani so zelo gostoljubni 

Ijudje. Letos mi je prijateljica iz 
Šplita vrnfla obtsk. Lepo se 
razumeva. Skupa j hodiva na 
sprehode, razkazala sem ji Tito-
vo Velenje. R e d n o si dopisujeva 
in obljubil i sva si, da se bova še 
srečali v Splitu ali tuka j v Tito-
vem Velenju. 

N E N A D M A R K O V I Č , 7 raz-
red OŠ Bruno Ivanovič: »Deset 
dni, ki smo jih preživeli učenci 
osnovne šole Bruno Ivanovič iz 
Splita v Ti tovem Velenju, je hitro 
minilo. Tuka j j e bilo zares lepo. 
Neka j dni smo smučali, pa tudi 
sicer j e bilo poskrbl jeno za zaba-
vo, tako d a n a m ni bilo dolgčas. 
Spoznali smo nove prijatelje. 
Nekater i smo imeli znance tukaj 
v Ti tovem Velenju že prej, drugi 
so sklepali prva znanstva. Za vse 
pa lahko trdim, da so ta znanstva 
t rdna in da j ih bomo utrjevali 
tudi v pr ihodnje .« 

Učenci osnovne šole Bruno 
Ivanovič iz Splita so se torej v 
Ti tovem Velenju dobro počutili. 
Prav tako veseli pa so bili v teh 
dneh tudi nj ihovi gostitelji. Slovo 
j e bilo kar težko, sicer pa so si 
obljubili , da se kmalu spet vidijo, 
tokrat v Splitu. 

M. Zakošek 
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KS Bele vode 

Največja skrb urejanju cest 
Ena od obrobnih krajevnih 

skupnosti, ki pa se zaradi hri-
bovitega sveta in oddaljenih 
domačij srečuje še s številni-
mi, predvsem komunalnimi 
problemi, je krajevna sku-
pnost Bele vode. Sorazmerno 
majhno število prebivaicev in 
zato skromnejša sredstva iz 
samoprispevka seveda njenih 
težav ne olajšujejo. Ob ome-' 
jenih možnostih pa v krajevni 
skupnosti vendarle uspešno 
uresničujejo zastavljene cilje. 
V lanskem letu so vse naloge. 
ki sojih sprejeli tudi uresničili. 
Za te odmaknjene domačije je 
bilo seveda življenjskega po-
mena, da so zadovoljivo po-
sipali in plužili krajevne ceste. 
Uredili pa so tudi štiri kilo-
metre dolgo cesto na Visočki 
vrh pri čemer so morali od-
straniti velik zemeljski plaz. 
Za ta dela so porabili 170 tisoč 
dinariev. 

V posameznm bolf odroč-

nih krajih naše občineje tudi z 
elektriko še težko. Lani so v 
Belih vodah uspešno napeljali 
električne žice k petim novim 
uporabnikom. Pri teh delih 
tudi solidarnost ni zatajila, saj 
so krajani prostovoljno sko-
pali 140 jam ter pripeljali in 
postavili lastne drogove. Pri 
teh delih je bilo opravljeno 
okoli 500 udarniških ur. V 
Belih vodah je tako le še ena 
domačija do katere ni spelja-
na elektrika. 

Starši in njihovi otroci, ki 
obiskujejo centralno šolo v 
Soštanju upravičeno negodu-
jejo tudi nad prevozom. 
Otroci morajo namreč v doli-
no do gostilne Grebenšek 
peš. To pa je za nekatere tudi 
tri ure hoda. In tako sedaj v teh 
zimskih, mrzlih dneh, ko tudi 
snega največkrat tod ne pri-
manjkuje, vstajajo že ob štirih, 
da bi pravočasno prehodili 

dolgo pot. Ker obiskujejo ce-
lodnevno šolo tudi domov 
pridejo šele v temi. Prevoz teh 
otrok bi prav gotovo izobra-
ževalna skupnost morala 
urediti drugače. 

In kako je z načrti za letos? 
Velika želja, ki pa jo name-
ravajo uresničiti šele pri-
hodnjeteto, skrbno pa se bodo 
nanjo pripravljali že letos, je 

asfaltiranje najpomembnejše 
krajevne ceste od Grebenška 
do Stropnika. 

Seveda bodo vse leto skrbeli za 
primerno vzdrževanje obstoječih 
krajevnih cest, razmišljajo pa tudi 
o možnostih za napel javo nekaj 
novih telefonskih priključkov. 
Predlani so jih dobili deset. In še 
eno željo imajo, da bi dobili po-
treben zazidalni načrt ter tako 
pravico do zidave. Zaselek ob šoli 
naj bi z novogradnjami postal 
pravo vaško središče. Mnogi 
mladi, ki sedaj odha ja jo v dolino, 
pa bi tako morda ostali v doma-
čem kraju. B. Zakošek 

Vsako tromesečje skličejo razširjeni občni zbor športnega društva, na katerega povabijo vse 
učence in učitelje 

Rezultate na področju športne aktivnosti spremljajo sproti, ob 
tromesečjih pa podelijo najboljšim prehodne pokale 

Turističo društvo 

Več prireditev 
Na področju turizma v naši občini 

prav gotovo 5 c zdaleč nismo izkoristili 
vseh možnosti, ki se ponujajo. Še več, 
lahko bi rekli. da smo marsikaj, kar je 
bilo v preteklosti s trudom in samo-
odrekanjem številnih posameznikov 
pridobljeno, omalovažujoče zanema-
rili ali opustili. Ob težavnejšem indu-
strijskem razvoju občine, pa smo po-
novno začeli odkrivati tudi takšno 
gospodarske možnosti, kot je turizem. 

V gostišču Zajc je bila sredi januarja 
sklicana problemska konferenca o tu-
rizmu, ki se je je udeležil tudi Leopold 
Krese. predsednik turistične zveze 
Slovenije in katere namen je bil po-
iskati realne možnosti nadaljnjega 
razvoja te dejavnosti v naši dolini. V 
razpravi so velik pomen namenili or-
ganizacijski zasnovi furistične organi-
zacije v občini ter soglasno potrdili 
misel, da je potrebno povsod tam, kjer 
so dani pogoji, ustanoviti samostojna 
turistična društva. Ta bi prav gotovo 
lahko zaživela v Šmartnem ob Paki, 
Zavodnjah, Ravnah, Plešivcu in na 
Konovem. V občini pa je potrebno čim 
prej ustanoviti občinsko turistično 
zvezo. Na konferenci so spregovorili še 
o razvoju kmečkega turizma v občini, o 
turistični mformacijski službi in o na-
logah turističnega društva. Menili so, 
da moramo razširiti članstvo v tej or-
ganizaciji zaradi rasti turističnega go-
spodarstva in načrtnega spreminjanja 
Slovenije v turistično deželo. V občini 
pa je potrebno povečati število turi-
stičnih prireditev. obogatiti vsebino 
sedanjih kmečkih praznikov ter dvi-

gniti kvaliteto srečanj narodno-zaba-
vnih ansamblov na Graški gori. Spre-
jet je bil tudi predlog, da bi obobletnici 
poimenovanja Velenja v Titovo.Vele-
nje organizirali srečanje predstavni-
kov turističnih društev iz mest, ki no-
sijo Titovo ime ter se z njimi dogovorili 
o medsebojnem sodelovanju. Prav 
tako je potrebno okrepiti sodelovanje s 
partnerskimi mesti, saj je takšno so-
delovanje lahko pomemben prispevek 
k razvoju turizma. Olcrepilo naj bi se še 
sodelovanje s klubi zdomcev in Ko-
roškimi Slovenci. Na konferenci so 
spregovorili tudi o problemu privatnih 
turističnih sob ter sprejeli sklep, da 
mora skrb za oddajanje teh sob znova 
prevzeti turistično društvo, saj je tako 
tudi v drugih krajih Slovenije. Dogo-
vorjeno je bilo, da bo Turistična zveza 
Slovenije prevzela pokroviteljstvo nad 
letošnjim kmečkim praznikom na 
Plešivcu. Prisotni pa so spregovorili 
tudi o ureditvi jame Hude luknje. Tu-
ristična zveza Slovenije in Komite za 
turizem bosta sklicala predstavnike 
turističnih društev Slovenj Gradec in 
Titovo Velenje ter drugih področnih 
turističnih društev in krajevnih sku-
pnosti. Pripravili bodo družbeni do-
govor za ureditev te jame. Ob tej pri-
ložnosti so podelili tudi priznanje 
celjske turistične zveze Tinki in Štefa-
nu Zajcu za urejenost gostišča in tra-
dicionalno gostoljubnost. Enako pri-
znanje je prejšnji mesec prejela tudi 
Eva Ržen. 

B. Zakošek 
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Družita nas tudi glasba in petje 

Želijo, da bi iz zaselka ob šoli nastalo pravo VAŠKO SREDIŠČE 

Dobili Bloudkovo nagrado 
Koristnosti športne aktivnosti 

se dobro zavedajo na osnovni šoli 
Štirinajste divizije v Titovem Ve-
lenju, kjer posvečajo temu pod-
ročju dela z mladimi vso pozor-
nost. Nj ihovo delo j e bilo otež-
kočeno, ko so se pred leti preselili 
v nove šolske prostore, k jer imajo 
tudi lepo telovadnico, se j e tudi ta 
dejavnost močno razmahni la in 
taicatudi dobri rezultati in uspehi 
niso izostali. Število učencev, ki 
delajo na športnem področju se j e 
iz leta v leto povečevalo, saj so 
največjo skrb posvečali prav 
množičnosti. Danes z zadovolj-
stvom ugotavljajo, da so člani 
šolskega športnega društva prav 
vsi učenci te šole, ki lahko delajo 
kar v osmih športnih krožkih. To 
so planinski krožek, taborniški, 
tokometni, nogometni , šah, teni-
ški, ritmika in strelski krožek. 
Poleg tega pa organizirajo vsako 
leto tudi tečaj smučanja in plava-
nja. 

Vsi mladi športniki tekmuje jo 
na šoli za najboljšega športnika, 
oziroma najbol jšo športnico ter za 
naj boljši športni razred. Rezultate 

tekmovanja spremljajo sprotf, 
objavljajo pa jih tromesečno. Ta-
krat sklicujejo razširjene občne 
zbore na katere vabijo vse učence 
in učitelje ter podeli jo prehodne 
pokale. Poleg najboljših športni-
kov in najboljšega športnega raz-
reda, podelijo pokal tudi razredu, 
ki je v zadnjem času najbol j skrbel 
za čistočo. 

Poleg šolskih tekmovanj se ak-
tivno vključujejo tudi v občinska 
tekmovanja. Najuspešnejš i so bili 
v zadnjem času v nogometu in 
rokometu. Fant je so lansko leto 
osvojili prvo mesto, t renutno pa 
potekajo tekmovanja v rokometu 
za dekleta. 

Najbol j ponosni pa so športniki 
na osnovni šoli Štirinajste divizije 
na Bloudkovo nagrado, ki so j o 
osvojili preteklo šolsko leto. T o j e 
najvišje republiško priznanje, ki 

ga podel juje jo najuspešnejšemu 
žolskemu špor tnemu društvu na 
športnem področju. 

»Nedvomno j e na to, da smo 
prejeli priznanje,« j e dejala men-
torica športnega društva Rozika 
Frankovič. »vplivalo tudi to, da 
smo lani uspešno izvedli republi-
ške športne igre učencev šol s 
prilagojenim programom. N a teh 
igrah pa vse od ustanovitve sode-
lujemo in dosegamo vidne rezul-
tate. To pa ni nagrada le za do-
sežke na področju športne akti-
vnosti. O b tem so upošte'vali tudi 
naš» samoupravno organizira-
nost. Na nagrado smo torej lahko 
upravičeno ponosni. Je pa to 
vsekakor tudt vzpOdbuda'Za naše 
nadal jnje še aktivnejše delo.« 

M. Zakošek 

Večer sevdaha in humorja 
Že nekaj let je preteklo, odkar 

je bilo v Velenju republiško po-
svetovanje o kulturni dejavnosti 
in delovanju sezonskih ali pa 
stalno naseljenih delavcev iz 
drugih republik v Sloveniji. Če-
prav je od takrat minilo že precej 
časa, je posvetovanje._v Velenju 
le rodilo sadove. 

Že nekaj mesecev je tega, kar 
so v domu učencev v Titovem 
Velenju začeli vaditi instru-
mentalisti in pevci, ki so pred 
dnevi v šoštanjskem kul turnem 
domu pripravili javni nastop. 
Prireditev je bila pod geslom 
»Veče sevdaha i šale«. Seveda je 
bil nastop amaterskih pevcev in 
glasbenikov, delavcev iz drugih 
republik, za Šoštanj novost in 

hkrati radovednost , kako jih 
bo sprejelo občinstvo. Led je 
prebila napovedovalka ter vo-
diteljica večera Dušanka Pentič 
— Založnik, ki je pozdravila vse 
navzoče in hkrati zaželela kar 
največ užitka ob poslušanju 
glasbe in pevcev iz drugih re-
publik. 

Nastopili sta pevki Dragica 
Pranjić in Ankica Čengi ter 
pevci Hakija Sulikanović, 
Zvonko Briševac in Muharem 
Hakić ob spremljavi harmoni-
karjev Jura Čengija, Vidoja To-
sića in Rada Dikosavića ter ki-
tarista Mirzada Memića. Kot 
posebnost večera pa je bil nastop 
goslar Miladina Radulovića iz 
Soštanja, sicer Črnogorca iz Ni-

kšiča, ki j e s spremljavo na goslih 
opeval izgradnjo in razvoj Tito-
vega Velenja ter bratstva in 
enotnosti naših narodov. Na-
vdušenje v dvorani se je stop-
njevalo od točke do točke, saj sta 
pevki kakor tudi pevci ob 
spremljavi harmonik in kitarista 
znali ustvariti ozračje, kakršne-
ga na naših prireditvah nismo 
vajeni. Kako si delavci iz drugih 
republik želijo svojega melosa v 
živo, so dokazali s spontanim 
ploskanjem ob vsaki zapeti pe-
smi že kar med izvajanjem. Če-
prav prireditev morda z vidika 
naše presoje ni bila dovolj iz-
brušena, j e vendarle dosegla 
svoj namen, saj so vsi v dvorani 
izredno uživali ob pet ju in glasbi 
svojih delovnih tovarišev zapo-
slenih v številnih velenjskih in 
šoštanjskih kolektivih. 

O b koncu se je Dušanka 
Pantić-Založnikova zahvalila 

vsem, ki so omogočili to prire-
ditev, še zlasti elektrarni Šoštanj 
za ozvočenje, Svobodi Šoštanj ža 
dvorano in Zvezi kulturnih or-
ganizacij občine Velenje za po-
moč, ki so je deležni pri svojem 
amaterskem pionirskem delu. 
Pozvala je vse prisotne delavce iz 
drugih republik n a j se udeležijo 
srečanj. ki so vsak ponedel jek in 
četrtek od 16. do 19. ure v d o m u 
učencev v Titovem Velenju, kjer 
tudi vadijo. Povedala je tudi, da 
je predsednica iniciativnega 
odbora in upa, da bodo kmalu 
ustanovili tudi svoje kul turno 
umetniško društvo, ki ga bodo 
verjetno imenovali »Bratstvo«. 
Mi pa j im pri tem pionirskem 
delu ob ustanavljanju svojega 
društva želimo še veliko uspe-
hov pri bodočem delu in širjenju 
kulture naših narodov in na-
rodnosti. V. Kojc 

S. Vovk 

Goslar Miladin Radulović je zaigral in zapel tudi pesem o 
Titovem Velenju Vsi so uživali ob petju in glasbi 
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Mi pa nismo se uklonili (7) Piše: Franc Pistotnik 

Pot in vrnitev 
iz Mauthausna 

Skušali smo jih prepričevati naj 
vzdržijo, da bomo kmalu Sli do-
mov, čeprav niti sami nismo tega 
verjeli. Trdno smo verovali, da 
bo fašizem vzel hudič in to mno-
go preje kot se je dejansko zgo-
dilo. Nikoli ne bom pozabil 9. 
septembra 1941. 

Nosili smo zemljo okrog 50 m 
daleč na odlagaHšče. Videti je 
bilo, da so ta dan vsi ponoreli. Z 
nosili smo morali tekati ves dan. 
Ko sva s tovarišem prinesla praz-
na nosila, jih nisva uspela nikoli 
tako hitro zamenjati s polnimi da 
ne bi padalo. To se je ponavljalo 
ves dan. Padalo je na vsakem ko-
raku. 

Ta dan sem si mislil: če me pa 
danes ne bo vzel hudič, me ne bo 
nikoli. Naglo se je bližala zima 
1941 — 1942. Preden je nastopil 
najhujši mraz, so nas zbrali sku-
paj kakšnih 300 mož. Bili smo 
vseh narodnosti, le Rusov in Ži-
dov ni bilo. Zbrali so same mla-
de, za silo ohranjeni, če o ohran-
jenosti lahko sploh govorim. Re-
kli so nam, da gremo delat v Sta-
yer. To je bilo približno uro vož-
nje z vlakom od Mathausna. Ker 
so nas dober mesec pred tem 
oblekli v uniforme bivše jugoslo-
vanske kraljeve garde, smo mo-
rali te zamenjati s klasičnimi 
taboriščnimi oblekami. Ker so 
bile prejšnje uniforme toplejše od 
taboriščnih oblek, smo se poču-
tili, kot da hodimo v samih spod-
njih hlačah. Dobili smo tudi pra-
ve čevlje, seveda z lesenimi pod-
plati. Ti nam ,niso delali pre-
velikih težav, saj smo se že prej-
šnjih cokel dobro navadili. Ker 
sem pred Božičem dobil od doma 
v paketu tudi jopico in toplo 
spodnje perilo, sem bil za čas, ko 
še ni nastopila najhujša zima, še 
kar primerno oblečen. 

Preden smo se preselili v novo 
zgrajeno taborišče, smo mesec 
dni vsak večer prihajali nazaj v 
taborišče. Vstajali smo ob štirih 
zjutraj. Po enourni hoji smo sedli 
na ledeno mrzel vlak. Ko se je 
dodobra zdanilo, smo pričeli 
delati. Nazaj v taborišče smo se 
vrnili okrog 23. ure. Spanja in 
počitka je bilo zelo malo. To je 
trajalo ves mesec. Kljub vzdržlji-
vosti, ki jo ima mlad človek, je bil 
to izreden napor. Najbolj nas je 
utrujala vsakodnevna hoja, ka-
kor tudi delo in kratek počitek. 
Ko smo se iz Mathausna preselili 
v novo taborišče, smo se s tem 
rešili hoje in tudi spanja je bilo 
več. Toda izgubljene moči in 
energije se pri vsakodnevni 
zaužiti kolerabi ni dalo nadok-
naditi. Kmalu jih je nekaj ope-
šalo, tako da niso mogli delati in 
napotili so jih nazaj v matično 
taborišče. 

Jasno je, da človek za 
samoohranitev zelo veliko tvega. 
Ker nas je bilo manj, smobili ved-
no na očeh vojakom SS in kapo-

jem. Vsako preveč tvegano iz-
mikanje delu za samoohranitev se 
ti je lahko bridko maščevalo. 

Ker se pri delu ni dalo drugače 
sabotirati, smo se znašli tako, da 
smo ob najmanjši priložnosti 
zlomili orodje nato pa smo se dol-
go obirali, da bi ga nam zamenja-
li. Ta način sabotiranja je bil še 
najmanj sumljiv, če ni bil preveč 
pogost. Predolgo zadrževanje na 
stranišču ni bilo priporočljivo, ker 
so nas kapoji polivali z mrzlo vo-
do. To pa pri temperaturi — 20 
stopinj C ni bilo prijetno. S 
Čebinovim Francetom sva kar 
pridno lomila orodje. Pri vsakem 
zlomljenem toporišču je bila ura 
odmora. Po najini enostavni logi-
ki pa nama je pomenila ena tako 
pridobljena ura, en dan življenja 
več. Pri tem pa si moral imeti sre-
čo, date nisozalotili. 

Da bom vse to preživel, mi še na 
misel ni prišlo, kljub morali in že-
lji po samoohranitvi. 

Najbolj tvegano in po svoje 
prijetno je bilo skrivanje v skladi-
šču cementa. Ker se toploti, ki je 
prihajala od še toplih vreč cemen-
ta, le nisva hotela odreči, so naju 
po nekaj dneh zalotili. Bila sva 
prepričana, da je najino življenje 
izgubljeno. Tistega dogodka, ko 
so naju našli, saj so najuiskali več 
kot uro, se ne spominjam rad, za-
to ga tudi nerad opisujem. Razu-
me ga lahko samo nekdo, ki je 
preživel taborišče. Toda najhuje 
naju je čakalo zvečer. Stati sva 
morala pred barako z razprtimi 
rokami, brez plašča, rokavic jn 
gologlava in to pri mrazu —20 
stopinj C. Za kaz?n tudi nisva do-
bila kosila in večerje. 

Ni nama bilo žal za prikrajšano 
kolerabo in črno grenko kavo. 
Najbolj sva pogrešala večerni ob-
rok kruha. Dva dni po tem dogo-
dku sva bila v središču pozornosti. 
Kapo nama je bil kar naprej za pe-
tami. Tako sva morala na najino 
tako prijetno in toplo skladišče 
pozabiti. • 

Tudi na beg sem pomislil. Toda 
do kam bi prišel brez zunanje 
pomoči v globokem snegu. Po 
zadnjem dogodku, ko so me 
močno zdelali, sembilžezeloizčr-
pan. Hitre hoje ne bi zmogel več. 

Še ožjega jarka nisem mogel več 
preskočiti. Tudi ostali tovariši ni-
so bili nič boljši. Delo, slaba hrana 
in ostra zima so nas do kraja izčr-
pali. 

V tej ostri zimi smo se najbolj 
bali uši. Ob vsakem razkuževanju 
naših oblek, navadno ob nede-
ljah, smo morali skoraj ves dan 
stati goli v baraki in to pri odpr-
tem oknu. Stiskali smo se v gru-
čah, da bi si tako malo bolj ogreli 
premražene kosti, saj o mesu že 
dolgo ni bilo sledu. Ta klobčič lju-
di se je vrtel ves čas, kajti vsak je 
hotel biti na sredini te gneče. 

Se nadaljuje 

Ja ... z ženo sva se odločila. Enostavno začela 
sva in vztrajala do konca. Kar se dela tiče — precej 
sva sama delala, nekaj so nama pomagali tudi 
znanci pa prijatelji. Pri denarju je bilo malo težje. 
Namensko sva varčevala že precej časa pred 
gradnjo. Poleg kreditov od delovne organizacije 
sva dobila še dolgoročne kredite od banke. 

Pri rešeyanju stanovanjskega problema vam banka pomaga 
s posojilom, ki si ga lahko pridobite: 

če namensko varčujete z rednimi mesečnimi pologi ali 
z enkratnim pologom, 

z vezavo dinarskih sredstev ali dinarske protivrednosti 
prodanih konvertibilnih deviz, 

s predhodnim varčevanjem in vezavo privarčevanih 
sredstev. 

Višina posojila je odvisna od oblike varčevanja in varčevalne 
dobe. 
Vse podrobnejše informacije vam bodo dali v naši enoti 
temeljne banke združene v Ljubljansko banko-združeno 
banko. 

I O Ijubljanska banka 

PrglšM ^7^ 
misli 

Ko i?gubimo upanje, izgu- Zgodovina človeštva do Ženskesolahkokotplevein 
bimo tudi strah — nimamo se sedaj ne pozna niti ene same vsak pih jih odnese, kamor 
več za kaj bati. človekovealičloveškezmage. hoče. 

N. MANDELŠTAM B. ŠTIH NIZAMI 

MARJAN 
BREGAR 

31. Vsa srenja je občudovala strumno 
rimsko četo. Zagorelo, uglajeno, disciplinira-
no. Posebno je padel v oči njen poveljnik Ursus. 
Trd in močan častnik, bržkone keltske kiri, 
kajti govoril je v tem jeziku dokaj gladko. Ži-
vahno je poznavanja z nasitki, z mečem; se kar 
preveč zvedamo sprehajal z očmi po utrdbah pa 
po možeh, ki so jih varovali. 

S črnimi očmi se je slednjič zavrtal v 
Udurika. 

»Udurik!« je spregovoril komaj slišno, ko 
sta se znašla dovolj blizu. 

Plemiču so mravljinci steki po hrbtu. 
»Želijo?« je zardel. 

»Nam pokažete bližnjico?« je Rimljan 
povabil Kelta s seboj. 

Peketali so iz Gradišča. Pod obzidjem je 
Ursus spustil svoje naprej. Ostal je sam z 
Udurikom in zmenila sta se brez ovinkov.. . 

Udurik je razložil Rimljanu, kje spi knez 
in kje vojska, ki jo je treba »pospraviti«. Po-
vedal je, kje najdejo orožje in kod se vrnjo po 
najkrajši poti. Ursus pa je Udurika poučil: 

»Bodite na obzidju to noč in pazite na tale 
klic!« 'v. 

Rimljan je posnel sovino ukanje. 
»Opravite s stražami in odprite glavna 

vrata! Potem pridite semkaj, na to mesto. Mi 
vas počakamo...« 

Judežev posel je bil opravljen in Udurik se 
je vrnil h knezu. 

»Miroljubni se kažejo!« je pleteničil, »a 
kdo bi jim zaupal? To noč prevzamem sam 
nadzor nad stražami!« 

Dan se je naglo nagibal v mrak in nemir v 
Gradišču se ni in ni hotel poleči. Tuje in 
neznano, nekaj, kar ni imelo imena, je davi 
vstopilo z Rimljani v Tabor in prebivalci so 
čutili, da je še vedno t u . . . < 
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Koledar 
Četrtek, 21. januar ja — Neža 
Petek, 22. j anuar ja — Vinko 
Sobota. 23. j anuar ja — Rajko 
Nedelja, 24. januar ja — France 
Ponedeljek, 25. j anuar ja — 

Trpimir 
Torek, 26. januar ja — Pavla 
Sreda, 27. januarja — Janez 

Malioglasi 
PRODAM 100 KOMADOV EFE 

OPEKE. Telefon 852-696 zvečer. 
PRODAM OJAČEVALEC SA-

NYO 611, TUNER SANYO 611 in 
kasetofon Hitachi D-850. Telefon 
852-895 

PRODAM OSEBNI AVTO W, 
letnik 1973, registriran do avgusta 
1982. Marija Podlesnik, Foitova 
10, Titovo Velenje. 

MLAD ZAKONSKl PAR BREZ 
OTROK začasno nujno potrebuje 
sobo s pritiklinami. Telefon 850-
900 interna 155 (dopoldne). 

UGODNO P R O D A M VW 
KOMBI za 9 oseb, starejši letnik, 
registriran do 25. 12. 1982, MO-
TO-KROS MOTOR Hosqvarno 
125 ter GO-KART lOOkub. cm in 
več rezervnih delov ter Bas kitaro 
„GERSON". Roman Krištof, 
Prešernova 4, Titovo Velenje. 

PRODAM KOMBI FIAT 430k, 
letnik 1974, registriran do 31. 10. 
1982 (obnovljen), skobelnik in cir-
kular znamke „Standard" — mo-
tor enofazen 3 KS, ter pralni stroj 
znamke „Obodin", potreben 
manjšega popravila. Franc Vuzem, 
Šercerjeva 3, Titovo Velenje. 

PRODAM OSEBNI AVTO 
FIAT 125 PZ po delih ali celega v 
nevoznem stanju. Ivan Bolarič, 
Rudarska 2, Titovo Velenje. 

NA DELO SPREJMEM PK MI-
ZARJA ALI POMOŽNEGA DE-
LAVCA z možnostjo priučitve v 
sodarski stroki. Jože Nunčič, Veli-
kivrh. 1 a. Telefon 884-114. 

MLADO DEKLE VZAME V 
NAJEM SOBO V TITOVEM VE-
LENJU ali okolici. Naslov v ure-
dništvu. 
PRODAM BARVNO TELEVI-
ZIJO Gorenje in dobro ohranjene 
zimskegume(165 X 13)za F O R D 
T. M-12. Telefon 851-178. 

OBVEŠČAM C E N J E N E 
STRANKE, da je vulkanizer-
ska delavnica, menjava gum, 
centriranje — odprta vsak dan 
od 8. do 18. ure. Franc Ma-
stnak, Partizanska 5, Titovo 
Velenje. 

Dežurstva 

ZDRAVNIKIV ZDRAVSTVENI 
POSTAJI ŠOŠTANJ 

Četrtek, 21. januar ja — dr. 
Pirtovšek 

Petek, 22. januarja — dr. Stupar 
Sobota, 23. januarja — dr. 

Ihmnr 

- dr. 

— dr. 

Stupar 
• Nedelja, 24. januar ja • 
Stupar 

Ponedeljek, 25. januar ja 
izar Lazar 
Torek, 26. januarja 
Sreda, 27. januarja 

však 

— dr. Lazar 
dr. Do-

ZDRAVNIKI V ZDRAVSTVE-
NEM D O M U TITOVO VELE-
NJE 

Četrtek, 21. januarja — dr. 
Natkova (dnevna), dr. Žuber 
(nočni) 

Petek, 22. januarja — dr. Gro-
šelj (dnevni), dr. Blatnik (nočni) 
• Sobota, 23. januar ja — dr. 

Natkova (glavni dežurni), dr. 
Zupančič (notranji) 

Nedelja, 24. januarja" — dr. 
Natkova (glavni dežurni), d.\ 
Zupančič (notranji) * 

Ponedeljek, 25. j anuar ja — dr. 
Pustovrh (dnevni), dr. Žičkar 
(nočni) 

VETERINARJI V VETERI-
NARSKI P O S T A J I VELENJE 
SEDEŽ Š O Š T A N J 

22. 1. — 28. 1. 1982 — I v o Z a -
gožen, dipl. veterinar. Vrnjačke 
banje 7, Titovo Velenje, telefon 
852-381 
"ZOBOZDRAVNIKI V ZDRAV-
S T V E N E M D O M U TITOVO 
VELENJE 

2 3 . - 2 4 . j anuar ja — dr. Jev-
škova. Kidričeva 17, Titovo Ve-
lenje. Od 8. do 12. ure v zobni 
ambulanti Z D Velenje, sicer v 
pripravljenosti na domu. 

Kino 

Gibanje prebivalstva 

MATIČNI U R A D TITOVO 
VELENJE 
POROKA: 

Nedžad ŠABULJIĆ, roj. 1960. 
rudar iž Titovega Velenja in Me-
vlida SNAGIĆ, roj. 1963, gospo-
dinja iz Titovega Velenja; Ladi-
slav RIHTAR, roj. 1947, vodov. 
inštalater iz Titovega Velenja in 
Marija RAVNJAK. roj. 1954, 
administratorka iz Titovega Ve-
lenja; Alojz G O D E C , roj. 1945. 
rudar iz Titovega Velenja in Mi-
lojka JELEN, roj. 1948, vzgojite-
ljica iz Titovega Velenja. 

REDNI KINO 
Petek, 22. 1., ob 18. in 20. uri 

SKRIVNOST INDIJSKEGA 
ZLATA — zahodnonemški ve-
stern. 
V glavni vlogi: Brand Harris 

Sobota in nedelja, 23., 24. 1., ob 
18. in 20. uri. ZOBAR V PO-
STELJI — danski erotski. 
V glavni vlogi: Ole Soeltoft 

Nedelja. 24. 1., ob 16. uri, 
OTROŠKA MATINEJA — 

Zvonko Dobnik, roj. 1961, 
ključavničar iz Titovega Velenja in 
Zdenka Srnovršnik, roj. 1959, 
uslužbenka iz Topolšice. 

SMRTI: 
Ciril ŠMON, ključavničar iz 

Titovega Velenja, Prešernova 
9/a. star 41 let. 

Anton Drofelnik, ključavničar iz 
Titovega Velenja, Šaleška 2, star 50 
let. 

Ivan Bizjak, upokojenec iz Tito-
vega Velenja, Rudniška 11, star 92 
let. 

TOMMY Z OCESOM, JERRY S 
SKOKOM — ameriška risanka 

Ponedeljek,25. l . ,ob 18.in20.uri, 
KRVNE VEZE — ameriška dra-
ma. 
V glavni vlogi: Anndrey Hepburn 

Torekinsreda,26. ,27. l . .ob 18. in 
20. uri, PAR NEPAR — italijan-
ski akcijski. 
V glavni vlogi: Bud Spencer, Te-
rence Hill 
Četrtek, 28. 1.. ob 18. in 20. uri. 
KASKADER — ameriški pusto-
lovski. 
V glavni vlogi: Peter O'Toole 

Petek. 29. l . , ob 10., 18. in 20. uri. 
SEKS V 100 LEKCIJAH — 
danski erotski. 
V glavni vlogi: Anne Grete 

KINO D O M KULTURE 
Nedelja. 24. 1., ob 10. uri. 

OTROŠKA MATINEJA — 
TOMMY Z OČESOM, JERRY S 
SKOKOM — ameriška risanka 

Ponedeljek, 25. 1., ob 20. uri. 
FILMSKO GLEDALIŠČE -
KASKADER — ameriški pusto-
lovski. 
Četrtekr28. 1.; ob 20. uri, SEKS V 
100 LEKCIJAH — danski erotski 

KINO Š O Š T A N J 
Sobota, 23. 1., ob 15. uri, 

OTROŠKA MATINEJA — 
T O M M Y Z OČESOM, J E R R Y S 
SKOKOM — ameriška risanka 
Sobota, 23. L. ob 19.30 — 
FILMSKA PREDSTAVA OD-
PADE 

Nedelja, 24. 1., ob 17.30 in 19,30, 
PAR NEPAR _ italijanski ak-
cijski 

Ponedeljek, 25. 1. ob 19.30, 
SKRIVNOST I N D I J S K E G A 
ZLATA — zahodnonemški ve-
stern 

KINO Š M A R T N O OB PAKI 
Petek, 22. 1., ob 19. uri, SKRI-

VNOST INDIJSKEGA ZLATA 
— zahodnonemški vestern 

Nedelja, 24. 1., ob 13.30, OTRO-
ŠKA MATINEJA — T O M M Y Z 
OČESOM, JERRY S S K O K O M 
— ameriška risanka 

Torek. 26. 1., ob 19.30. KASKA-
DER — ameriški pustolovski 

t E ^ , 

TERMOELEKTRARNE ŠOŠTANJ 
TOZD VZDRŽEVANJE 

V A B I K SODELOVANJU 

1. 2 KV TESARJA 
Pogoji: — končana šola tesarske smeri, 

— 1 leto delovnih izkušenj; 

2. več PK TESARJEV 
Pogoji: — končana osnovna šola. 

Kandidati naj vložijo pisne prijave z dokazili o izobrazbi v 
roku 15 dni po objavi razpisa na naslov: 
TERMOELEKTRARNE ŠOŠTANJ, kadrovska služba, Lole 
Ribarja 18, 63325 Šoštanj. 
Prijavljene kandidate bomo o izbiri pismeno obvestili v 
30 dneh od objave razpisa. 

ZAHVALA 

Ob mnogo prerani izgubi dragega moža in očeta 

Cirila Šmona 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom. sosedom, prijateljem. znancem za nesebično pomoč, 

darovano cvetje in izrečeno sožalje. 

Posebej se zahvaljujemo sodelavcu Gvidu, DO Vegrad Velenje, T G O G O R E N J E — tozd 
pohištvo, govornikoma za ganljive besede, pevskemu zboru in vsem, ki ste ga pospremili na 

njegovi prerani poslednji poti in počastili njegov spomin. 

Žalujoči: Žena Dragica ter sinova. 

RUDARSKI SOLSKI CENTER 

VELENIE 
neomejena sub. odgovornost 
J U G O S L A V I J A 

RUDARSKI ŠOLSKI CENTER VELENJE 
TITOVO VELENJE 
Kadrovsko-socialni sektor 

Po sklepu delavskega sveta TOZD Tehnološka oprema 

O B J A V L J A M O 
potrebe za opravljanje naslednjih del oziroma nalog 

1. DELA V RAZVOJNO-TEHNIČNO-TEHNOLOŠKEM 
PODROČJU O Z I R O M A V PRIPRAVI PROIZVOD-
NJE - 1 potreba 

2. DELA V RAZVOJNO-TEHNICNO-TEHNOLOSKEM 
PODROČJU O Z I R O M A V PRIPRAVI PROIZVOD-
NJE — 4 potrebe 

3. REZKALEC - 11 potreb 
4. STRUGAR - 4 potrebe 
5. BRUSILEC - 5 potreb 
6. ORODJAR - 1 potreba 

Zahteva za opravljanje prostih del oziroma nalog: 
pod tč. 1 — profil dipl. inž. — diplomiran inženir strojni-
štva 
pod tč. 2 — profil inženir oz. profil tehnik—strojni inženir 
oz. strojni tehnik 
pod tč. 3 — širok profil — rezkalec , 
pod tč. 4 — širok profil — strugar 
pod tč. 5 — širok profil — brusilec 
pod tč. 6 — širok profil — orodjar 

Prošnje z dokazili o izpolnjevanju z.ahtev je nasloviti v roku 
15 dni od dneva objave oglasa na naslov: Rudarski šolski 
center Velenje, kadrovsko-socialna služba, Prežihova 3, 
Titovo Velenje. Kandidate vabimo tudi na osebni razgo-
vor. 

V S P O M I N 

Marjani Pokleka 
22. I. 1982 je minilo eno leto. odkar si po hudi in kratkotrajni bolezni za vedno odšla 

od nas. Hudo je spoznanje. da se ne boš nikoli več vrnila. 
Hvala vsem sorodnikom in znancem, ki obiskujejo njen mnogo prerani grob in ji nosijo 

cvetje. 

Žalujoči: mož Darko, hčerka Vanja in sin Aleksander. 

SPOMIN 

25. januar ja mineva leto dni. odkar si odšel od nas brez slovesa. Bil si 
prepričan. da se boš vrnil. a kruta usoda je hotela, da ostane tvoj dom tih in 
nem. Naše solze zaman kličejo našega dragega očeta, moža, sina in brata 

Zdenka Silovška 
Vsem. ki se ustavijo ob njegovem mnogo preranem grobt^ISKRENA HVALA! 

V žalosti in z bolečino v srcih: sin Aleš, hčerka Karmen, žena Darinka, mama in oče, brat Jožko z 
družino in ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA 

Vsem sodelavkam, sodelavcem in sindikatu tozda SERVIS IN M A L O -
P R O D A J A se najprisrčnejše zahval ju jem za novoletne želje za čimhitrejše 
okrevanje, za obiske, cvetje in darila. 

Tudi sama želim vsem srečno, zdravo in uspešno N O V O LETO 1982. 

Anica Brodej 

Polje, kdo ho lebe Ijubil. 
ko bom jaz v grobu spaJ. . . 

ZAHVALA 
> . 

Ob bridki izgubi dragega očeta, starega očeta in pradedka 

Ivana Bizjaka 
iz Prclog 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom. prijateljem. sosedom in znancem. ki ste ga pospremili na 
njegovi zadnji poti. 

Posebna hvala govornikom za poslovilne besede. pevcem. duhovnikoma za opravljen obred in 

darovalcem vencev in cvetja. 

Vsem še enkrat iskrena hvala! 

Vsi njegovi. 



Rokomet 

Popravek 
V prispevku Za cesto še elektri-

ka. ki smo ga objavili v prejšnji 
številki Našega časa na strani 2, se 
je dogodiia neljuba napaka, saj bi 
morali namesto priimka Mazej 
zapisati priimek Tepej. Pavli in 
Viktorju Tepeju se za to pomoto 
opravičujemo. 

Na svidenje 
nad zvezdami 
Kot prva gledališka predstava v le-

tošnji kulturniški sezoni bo v soboto. 
23. januarja, ob 19.30 uri v domu kul-
ture v Šoštanju gostovanje Mestnega 
gledališča Ijubljanskega s komedijo 
Toneta PartljičaNASVIDENJENAD 
ZVEZDAMI. Gostovanje je organizi-
ral kulturni center Ivan Napotnik iz 
Velenja. 

V. K. 

Karate 

Lep uspeh 
Velenjčanov 

Letošnji že 5. tradicionalni turnirza 
pokal »pohorskega bataljona«, ki je bil 
v Rušah, je bil za velenjske karateiste 
zelo uspešen. Izmed 26 tekmovalcev iz 
devetih slovenskih klubov v športnih 
borbah zasedli prva tri mesta. Prvi je 
bil Smajlović, drugi Vah in tretji Do-
rdević. Pri dekletih je v katah pre-
močno zmagala državna reprezen-
tantka Radičeva izIjubljanske Emone, 
Komljenovićeva iz Titovega Velenja 
pa je bila šesta. 

Tolikšen uspeh je pravgotovo plod 
novega načina treningov, saj tekmo-
valna ekipa pod vodstvom mojstra 
karate športa Dušana Borovnika vadi 
ločeno in po svojem programu. 

V dneh od 25. do 29. januarja bodo 
velenjski karateisti irganizirali semi-
nar o karateju. ki g; bodo vodili do-
mači mojstri. povab.li pa bodo tudi 
ostalo klube iz koroško-štajerske regi-
je-

Šoštanj 

Zborovanje 
gasilcev 

V soboto. 23. januana. ob 17. uri bo 
v gasilskem domu v Soštanju zboro-
vanje gasilcev. To bo že 103. občni zbor 
enega najbolj delavnih društev v Šo-
štanju. Poročila o delovanju društva 
bodo podali' predsednik Ivan Stvar-
nik. poveljnik Ivan Ojsteršek in tajnik 
Anton Levar. Na občnem zboru bodo 
podelili tudi priznanja za dolgoletno 
službovanje v gasilstvu posameznim 
dolgoletnim članom. 

Kam na 
počitnice? 

Šahovsko 
Letošnje pionirsko ekipno šahovsko 

prvenstvo osnovnih šol je bilo preteklo 
soboto na osnovni šoli Anton Aškerc v 
Titovem Velenjuzudeležbookrog 120 
pionirjev in pionirk. 

V imenu DPM je vse pionirje po-
zdravil tovariš Stane Žula in jim za-
želel veliko špprtnega užitka. zmago-
valnim ekipam pa dostojno zastopanje 
naše občine na področnem prvenstvu. 
ki bo'letos v februarju tudi v Titovem 
Velenju. 

Po več kot štiri ure trajajočem tek-
movanju so bili doseženi naslednji re-
zultati: 

I. skupina: mlajši pionirji (sodelo-
valo 10 ekip oš): 1. B. RockSoštanj 30 
točk. 2. M. P. Toledo 26 točk, 3. A. 
Aškerc 24 točk, 4. B. Mravljak, 5. To-
polšica, 6. V. Vlahovič, ]. Ravne, 8. 
KDK Soštanj, 9. Šentiij. 10. Paka pri 
Velenju. Prvak na 1 deski je Zlatko 
Benčič.oš B. Mravljak, Titovo Velenje. 

II. skupina — starejši pionirji (so-
delovalo7ekipoš): 1. B. Rock 19točk, 

Elektra 
V slovenski košarkarski ligi so v 

soboto odigrali zadnje kolo 
jesenskega dela tekmovanja. Ven-
dar pa igralci še ne bodo odšli na 
zimski odmor, saj bodo pojutrij-
šnjim odigrali že prvo kolo spom-
ladanskega dela prvenstva. Igralci 
šoštanjske Elektre se bodo v tem 
kolu na domačem igrišču srečali z 
ekipo Zagorja . Srečanje se bo 
začelo ob 18. urf. 

V zadnjem jesenskem kolu so 
Š o š t a n j č a n i d o m a p remaga l i 
Kovinarja iz Sent juga z rezulta-
tom 86:78 (41:37) Košarkarji Elek-
tre niso prikazali pričakovane igre, 
zlasti ta ugotovitev velja za prvi 
polčas in začetek nadaljevanja. 
Gostje so celo v 27. minuti povedli 
z 53:51 in v tem trenutku domačim 
igralcem ni kazalo dobro, saj se 
je poškodoval tudi zelo dobri 
Kuder. Po vodstvu Kovinarja so 
se igralci Elektre le zbrali in v 36. 
minuti vodili že z rezultatom 

prvenstvo 
2. M. P. Toledo 16 točk. 3. A. Aškerc 15 
točk. 4. B. Mravljak, 5. V. Vlahovič, 6. 
K. D. Kajuh Šoštanj. 7. OO ZSMS 
Paka. Prvo mesto posamezno si delita 
Marko Blatnik (B. Rijck Šoštanj) in 
Emir Huselja (B. MravljakT. Velenje). 

III. skupina — mlajše pionirke (4 
ekipe oš): 1. Ravne 9,5 točk, 2. Biba 
Rock6točk, 3. M. P.Toledo 5,5 točk,4. 
Topolšica. Prvakinja na 1 deski je Su-
zana Koren iz Topolšice. 

IV. skupina — starejše pionirke (3 
ekipeoš): l.K.D.-KajuhŠoštanj 8točk. 
2. Biba Rock 3 točke, 3. M. P. Toledo. 
Prvakinja na 1 deski je Bernarda 
Stropnik K. D. Kajuh Šoštanj. 

Zmagovalne ekipe so prejele ša-
hovske deske. ekipe, ki so se uvrstile od 
1. — 3. mesta pa diplome, vsi šahisti pa 
tudi brošuro Grad in naselje Šalek. 
Ker se je obenem ocenjevalo za prvake 
skupin posamezno, so zmagovalci na 1. 
deski prejeli lepa knjižna darila. 

F. Hudomal 

šesta 
78:65, s tem pa je bilo,srečanje tu-
di že odločeno. 

Tekma s Kovinarjem je bila že 
druga, v kateri za Elektro ni igral 
izkušeni S. Breznik. Menda se ne 
strinja z vodstvom Elektre, se je 
odločilo, da bo strokovno delo v 
klubu slonelo na domačih kadrih. 
Seveda bi bila Breznikova priso-
tnost na igrišču v veliko korist 
Elektri. Toda pregovor pravi, da 
nihče ni nezamenljiv. Z neigranjem 
Breznik škodi verjetno največ 
samemu sebi. 

Proti Kovinarju so koše za Elek-
tro dosegli: Klančnik 16, Gaberšek 
6, Udrih 17, Hliš 16, Cajner 13, 
Čuder 16 in P. Breznik 2. V deve-
tih tekmah jesenskega dela pr-
venstva je Elektra zbrala 10 točk in 
je trenutno na šestem mestu. Vodi 
llirija 18 točk, 2. Triglav 12, 3. 
Branik 12, 4. Zagorje 10., 5. 
Rudar 10, 6. Elektra 10 točk itd. 

-sv-

V občini Velenje in še kje, se 
bodo te dni začele zimske počit-
nice in šolska vrata bodo neka j 
dni zaprta . Mladi bodo seveda 
skušali proste dni izkoristiti čim 
lepše in kar se da pri jetno. 
Večina od njih bo odšla na 
smučanje , na strmine, kjer j e 
smuka možna . U p a j m o le, da j im 

• zima ne bo zagodla in j im sneg 
pobrala . Drugi bodo ostali kar 
d o m a ali pa odšli za kakšen d a n 
k pr i ja te l jem, znancem, sorodni-
kom. Sicer pa j e načr tov veliko, 
kot so n a m povedali nekateri , ki 
smo j ih ustavili v Ti tovem Vele-
nju. 

T O N E S M O N -
K A R , di jak 
e lektrotehniške 
šole RŠC, do-
m a z Graške 
gore: »V glav-
nem b o m m e d 
zimskimi počit-
n icami d o m a , 
se učil in pri-
pravljal za d rugo polletje. Poleg 
tega se b o m šel za kakšen dan ali 
dva smučat na s lovenjgraško 
Pohorje. O p r e m o imam, saj sem 
si j o preskrbel minu lo leto. T u d i 
lansko leto sem p o d o b n o preži-
vel zimske počitnice.« 

Z D E N K A 
J ( f \ Š V A L J E K . 

u S ^ s T n m * • u č e n k a O Š G u -
fck i ^ stav Šilih, do-
I ^ . l u ma iz Ti tovega 
rVT § A Velenja: »V ča-

r j g f f § V sU zimskih po-
J t o m čitnic se bom s 

\ f T F ' pri jatel j ico šla 
smučat na Gol -

te, kaj t i t am so smučišča ure jena 
za pr i je tno in va rno smuko. 
Smučarsko o p r e m o sem si kupi la 
že pred leti in bo za le tošnjo 
sezono še ustrezna. V minu lem 
letu sem bila med poči tnicami 
doma in se smučala po bližnjih 
s t rminah.« 
S T A N K O LA- ^ m ^ 
VRIČ, dijak J g S m ^ 
e lekt ro tehniške • M m 
šole RŠC, do-
ma iz Ti tovega * ^ 
Velenja: »Po- ' ~ , 

' s ebn ih načrtov ' ^ " ' v 1 

za le tošnje z im- ^ f f / đ ^ 
ske počitnice 
n i m a m . N e k a j 
dni bom izkoristil za smučan j e 
na Gol teh , k jer so zame res lepa 
smučišča. O p r e m o imam, venda r 
pa j e bilo zan jo treba odšteti kar 
precej d e n a r j a . Z a t o sem si j o 
kupil na smučarskem sejmu v 
Rdeči dvorani . Med lanskimi 
z imskimt poči tnicami sem bil kar 
doma .« 

A N D R E / A 
, ~ • R O T O V N I K , 

| j t . d i jak in ja eko-
, ' J L j j A j L nomske šole, 

- d o m a iz Tito-
> I N K S vega Velenja: 

^ J r ^ l »Zimske počit-
' V H ^ V I nice bom izko-

9 . ristila tako, d a 
bom šla za te-

den dn i o rgan iz i rano smuča t na 
Gol te . R a d a bi se udeležila 
nada l j eva lnega smučarskega te-
čaja . Vso po t r ebno o p r e m o 
imam, tako da s tem n i m a m 
skrbi. V preos ta lem času počitnic 
bom d o m a pospravl ja la , kuha la 
in obiskovala prijateljice. V času 
lanskih zimskih počitnic sem bila 
teden dni s starši na s m u č a n j u na 
Češkem.« 
H E R M A N ^ ^ ^ 
M A L G A J , di- aJMP 
jak kovinarsko-
tehniške šole K T ^ ™ 
RŠC. d o m a tz 
Levca pri Ce-
Iju: »Načr tov je 
veliko. le d a 
vseh ne bom . """ 
mogel uresniči-
ti. U p a m , da bom lahko šel s 
pri jatel j i za več dni smuča t na 
Kope . saj sem si letos kupil nove 
smuči . Prav tako se bom hodil 
kopa t v Laško, pa tudi šolskih 
knj ig ne b o m zanemari l .« 

! LIDIJA 
. Č R N K O , 

učenka O Š An-
ton Aškerc. do-
m a iz T i tovega ' 
Velenja: »V pr-
vem tednu zim-
skih počitnic se 
bom hodila dr-
sat v Celje, če 

bo dovo l j t rden led pa tudi na 
jezero . T u d i na smučan je na 
G o l t e bom k d a j pa k d a j odšla, s 
pr i ja te l j icami. Drugi teden počit-
nic bom ver je tno odšla na obisk 
k so rodn ikom v Maribor . tretji 
teden pa se bom d o m a pr ipra-
vljala za šolo. Sicer pa m o r a m 
reči. da j e za razvedrilo mladih v 
T i tovem Velenju zelo s labo po-
skrbl jeno, zlasti v času počitnic.« 

B. Mugerle 

Hopla-hop: ta igra je zelo razvita med delavci Reka, vendar so v 
nedeljo to igro dobili tekmovalci iz Pake. 

Ekipa Krajevne skupnosti Škale je potrdila, da namenjajo zelo 
veliko pozornost športno rekreativni dejavnosti 

Mladinci Šoštanja drugi v republiki 

Krajani SoStanja med lovljenjem mehurčkov Veliko smeha je bilo tudi v igri slepa miš 

Tokrat najspretnejši Škalčani 
Za nami je prvo zabavno športno 

rekreativno srečanje ekip krajevnih 
skupnosti in delovnih organizacij, ki 
ga je pod geslom »veselo, zabavno in 
enostavno, za vsakega pripravno« 
pripravila preteklo nedeljo v Rdeči 
dvorani v Titovem Velenju komisija 
za spremljanje akcije iščemo najbolj-
šo krajevno skupnost v občini Velenje. 
V lanskem letu je namreč bil v 
Sloveniji podpisan dogovor o prgani-
ziranju akcije Iščemo najboljšo kra-
jevno skupnost, s katero smo se tudi v 
naši republiki pridružili vsejugoslo-
vanski akciji, katere namen je nadalj-
nje poglabljanje samoupravnih odno-
sov na področju telesne kulture ter 
poglabljanje obstoječe in iskanje no-
vih oblik rekreativne dejavnosti med 
delovnimi ljudmi in občani, da bi 
rekreativno dejavnost resnično pribli-
žali vsem Ijudem in da bi s tem 
postala vsakdanja potreba in nuja. 

V naši občini so podobno kot 
drugod ustanovili komisijo za sprem-
ljanje akcije Iščemo najboljšo krajev-
no skupnost in ta komisija je pripravi-
la prvo srečanje ekip iz posameznih 
krajevnih skupnosti in delovnih orga-
nizacij skup^j z ZTKO oziroma njeno 
komisijo za športno, rekreativno de-

javnost. Na tem prvem tovrstnem 
srečanju so sodelovale ekipe iz krajev-
nih skupnosti Škale, Paka, Konovo, 
Šmartno ob Paki. Šoštanj in TGO 
Gorenje ter sozda REK. Seveda pa si 
bodo podobna srečanja sledila skozi 
vse leto. v prihodnje pa jih naj bi 
organizirale posamezne krajevne 
skupnosti. 

Vsako ekipo je sestavljalo 14 kraja-
nov in krajank različnih starosti. Člani 
ekip so pokazali, vsaj nekateri, izred-
no spretnost, kar gotovo pomeni, da 
se že zavedajo velikega pomena 
rekreativne dejavnosti v današnjem 
hitrem življenju in da ji že dolgo 
namenjajo vso skrb. 

Če ocenimo to tekmovanje še v 
tekmovalnem duhu, ker se točkuje 
tudi v programu »Iščemo najboljšo 
krajevno skupnost v športni rekreaci-
ji«, potem moramo zapisati, da so se 
najbolj izkazali »tekmovalci« iz kra-
jevne skupnosti Škale. To gotovo ni 
slučaj, saj je tudi v tej krajevni 
skupnosti zelo dobro steklo delo 
njihove komisije za športno rekreativ-
no dejavnost. Škalčani, seveda vseh 
starosti in obeh splov, so zbrali 35,5 
točke, samo za točko in pol manj 

spretni so bili predstavniki REK-a in 
krajevne skupnosti Šoštanj ki so zbrali 
po 34 točk. Kdo je boljši, pa sta 
odiočila kapetana in uradna predstav-
nika obeh ekip v dopolnilni igri. V 
njej so bili spretnejši »rekovci«, 4. 
mesto je osvojila krajevna skupnost 
Paka (29,5), ki je bila le za pol točke 
boljša od ekipe TGO Gorenje na 5. 
mestu. 6. so bili »tekmovalci« iz 
Šmartnega ob Paki s 26 točkami, 
ekipa KS Konovo pa je zbrala le 18,5 
točk. Vendar tako majhnega števila 
točk niso žbrali samo zaradi nedeljske 
nespretnosti, ampak, zato ker so jih 
nekateri člani pustili na cedilu in je 
bila ekipa nepopolna. 

Ekipe so tekmovale v 8 igrah. V igri 
mojstri žoge so bili najboljši Šoštanj-
čani. Igra mojstrov obročev je bila 
najbolj izenačena, saj so kar tri ekipe. 
Šmartno ob Paki, Soštanj in REK, 
zbrale enako število točk. Skalčani so 
bili najspretnejši kar v treh igrah — 
zlagalnici (sestavljati so morali črko) v 
igri — pikado — poni, kjer so morali 
med vožnjo s kolesom metati puščico 
v tarčo, najbolj uspešni pa so bili v igri 
cik — cak (vožnja kolesa med ovirami 

in polnjenje vode). V igri mehurčki so 
bili najspretnejši Gorenjčani, v rdeči 
niti — lovljenje slepe miši pa krajevna 
skupnošt Paka, ki so bili tudi najbolj 
poskočni v igri hopla — hop (skaka-
nje v vrečah). 

Ob koncu tega prvega nadvse 
uspešnega srečanja je predsednik 
komisije za spremljanje akcije Iščemo 
najboljšo krajevno skupnost v občini 
Velenje, Rudi Bajec, podelil priznanja 
za udeležbo na tem prvem srečanju in 
izrekel željo, da bi si sedaj sledila v 
krajevnih skupnostih in da bi bila na 
njih udeležba še množičnejša, saj v teh 
srečanjih lahko sodeluja vsaka krajev-
na skupnost ali delovna organizacija v 
občini. 

Izmed tekmovalcev in tekmovalk, 
ki so sodeiovali na nedeljskem sreča-
nju v Rdeči dvorani, bo posebna 
komisija izbrala posebno ekipo, ki bo 
zastopala velenjsko občino na šport-
rto-zabavni prireditvi Srečno-spretno, 
ki bo 6. februarja v Rdeči dvorani. To 
srečanje bo organizirala zagrebška SN 
revija, velenjska ekipa pa se bo v 
polfinalnem srečanju sestala z ekipo 
Vukovarja. (sv) 

RK Šoštanj se ni treba bati za pod-
mladek. Njihovi mladinci, ki jih vodi 
trener Požun, so na sklepnem tekmo-
vanju za prvaka Slovenije osvojili 
drugo mesto, kar je doslej največji 
uspeh šoštanjskih mladincev. — 

Finalni rokometni turnir je bil pre-
teklo soboto v Rdeči dvorani v Tito-
vem Velenju, organiziral pa ga je RK 
Šoštanj. Na njem je nastopilo pet 
mladinskih ekip. ki so bile najboljše na 
polfinalnih tekmovanjih. Poleg do-
mačega Šoštanja so v finalnih igrah še 
mladinci Celja, Inlesa iz Ribnice, Slo-
vana iz Ljubljane ter Izole. 2e v prvi 
tekmi sta se srečali ekipi Celja in Šo-
štanja, ki sta bili tudi največja kandi-
data za osvojitev prvega mesta. Mla-
dinci Šoštanja so začeli odlično. Če-
prav so na turnirju nastopili brez od-
ličnih Povha in Korelca, ki sta po-
škodovana. že sredi prvega polčasa s 
Celjem je bil do konca te tekme iz-
ključen Vrečar, ker je po izključitvi 
vstopil v igro prehitro, so po prvih 

Detnajstih minutah vodili proti so-
vrstnikom iz Celja s 7:4. V prvih mi-
nutah drugega polčasa so to vodstvo, 
nato povečali na 8:4. Takrat so nepri-
čakovano popustili, in Celjani so na 
koncu zmagali z rezultatom 10:9. Če-
pravsosi mladi igralci Šoštanja največ 
sami krivi. daso dovolili Celjanom, da 
so izenačili in nato še zmagali, pa je 
treba del krivde pripisati tudi zelo 
slabima sodnikoma Zižku in Saleclu iz 
Maribora, ki sta to srečanje vodila zelo 
slabo. Kako različen kriterij sta na 
primer imela pri izključevanju igral-
cev, kaže podatek, da so morali roko-
metaši Šoštanja presedeti na klopi kar 
dvanajst minut, Celjani pa le šest. Se-
veda pa Šoštanjčani niso igrali nič bolj 
ostro od Celjanov. Ne glede na to, da 
jim je resnično le za las ušel republiški 
naslov. so bili seveda z uvrstitvijo 
nadvse zadovoljni. To potrjujejo tudi 
besede trenerja Požuna, ki je po kon-
čanem turnirju dejal: 

»Ceprav smo bili resnično zelo blizu 
republiškega naslova. smo nadvse ve-

seli tudi drugega mesta, saj dnigi v re-
publiki doslej še nismo bili. Bolj kot to 
pa je seveda pomembno, da imajno 
dobro ekipo, dobre igralce, ki bodo 
pozneje gotovo dostojno zamenjali 
igralce prvega moštva.« 

Mladim rokometašem za 
osvojeno drugo mesto tudi naše če-
stitke. 

Vrstni red: 1. Aero/Celjfe 7 točk, 2. 
Šoštanj 6,3. Inles 5.4. Slovan 2.5. Izola 
brez točk. 

Rezultati Šoštanj Celje 9:10 (7:4), 
Slovan:Inles 7:8 (5:3). Izola:Šoštanj 
12:15 (5:7), A. Celje:Slovan 19:7 (11:3), 
IzoIa:Inles 11:12 (5:7), Šoštanj:Slovan 
14:11 (8:9), Inles:A. Celje 16:16 (9:8), 
Slovan:Izola 18:17 (10:7), Inles:Šoštan j 
12:14(8:5), A. Celje: Izola 22:11 (9:8). 

Za Šoštanj so igrali: Žeruoner, Puc, 
Vrečar, Knez. Podgoršek. Požun, 
Špegel. Šrtigel. Lesjak, Rajter, Koće-
var. Gradišnik. 

Z uvrstitvijo na drugo mesto so potrdili dobro delo v klubu. (sv) 


